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Z Á P I S N I C A  

z 14. zasadnutia Mestského  zastupiteľstva Stará Turá konaného dňa 06.03.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program rokovania:  

 

1. O t v o r e n i e, schválenie programu rokovania  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

3. Správa hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 8/2022 a č. 9/2022 

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stará Turá za rok 2023 

5. Návrhy na riešenie majetkových záležitostí 

6. Informácia o aktuálnom hospodárení mesta 

7. Návrh rozpočtových opatrení a prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení k I. a II.  

zmene rozpočtu mesta pre rok 2024 

8. Aktualizácia stavu pohľadávok a záväzkov mesta Stará Turá k 31.12.2023 

9. Aktualizácia pohľadávok a záväzkov m. p. o. Domu kultúry Javorina Stará Turá k 

31.12.2023 

10. Aktualizácia stavu pohľadávok a záväzkov m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá k 

31.12.2023 

11. Návrh na schválenie dotácií športovým klubom pôsobiacim v meste Stará Turá  

12. Správa o činnosti Mestskej polície v Starej Turej za rok 2023 

13. Oboznámenie mestského zastupiteľstva s upozornením prokurátora na zákonný postup pri 

vybavovaní protestu prokurátora podľa § 27 ods. 3 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre 

14. Návrh na navýšenie finančného limitu rozpočtových opatrení v kompetencii primátora 

mesta na I. polrok 2024 v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá 

15. Zmena v komisii MsZ mesta Stará Turá 

16. Rôzne 

17. Interpelácie poslancov 

 

Na základe Uznesenia č. 42 – 12/2023 prijatého na 12. zasadnutí Mestského zastupiteľstva Stará 

Turá (ďalej len „MsZ“) dňa 13.12.2023, bol schválený februárový termín zasadnutia MsZ dňa 

21.02.2024. Vzhľadom k tomu, že v tomto plánovanom termíne boli v Trenčianskom kraji 

jarné prázdniny, väčšina poslancov odsúhlasila nový termín zasadnutia MsZ a to dňa 

21.02.2024. 

14. zasadnutie MsZ dňa 21.02.2024 ovplyvnila neprítomnosť viacerých poslancov. Viac ako 

polovica poslancov a poslankýň sa nemohla z rôznych príčin zúčastniť a tak nebolo toto 

zasadnutie uznášaniaschopné.  

Ani po 30 min. nebol naplnený dostatočný počet poslancov pre rokovanie a tak primátor mesta 

určil nový termín zasadnutia MsZ, dňa 6. marca 2024. 

 

1. O t v o r e n i e, schválenie programu rokovania 

 

14. zasadnutie MsZ otvoril primátor mesta o 13:03 hod. Skonštatoval, že zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Prítomných bolo 9 poslancov. Ospravedlnený bol poslanec Mgr. Matej 

Antálek, Mgr. Iveta Gavačová,  Mgr. Michal Valenčík a Ing. Ivan Durec. 

   

Primátor mesta následne predložil návrh na schválenie programu rokovania, tak ako bol 

zverejnený v pozvánke.  
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Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 1 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo program rokovania tak, ako bol 

zverejnený v pozvánke. 

 

Primátor mesta sa spýtal poslancov, či má niekto návrh na zmenu, alebo doplnenie programu 

rokovania. 

  

Poslanci nemali žiadne návrhy. 

 

Primátor mesta navrhol, aby sa z dôvodu zdravotnej indispozície pána Ing. Jaroslava Holotu 

presunuli body č. 6, 7, 8, za bod č. 2, čiže bod č. 6 bude bodom č. 3, bod č. 7 bude bodom 4 

a bod č. 8 bude bodom č. 5. Ostatné body rokovania, budú v navrhnutom poradí. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 2 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo návrh primátora mesta, aby sa presunuli 

body č. 6, 7, 8, za bod č. 2, čiže bod č. 6 bude bodom č. 3, bod č. 7 bude bodom 4 a bod č. 

8 bude bodom č. 5. Ostatné body rokovania, budú v navrhnutom poradí. 

 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 

Primátor mesta predložil návrh členov návrhovej komisie v nasledovnom zložení poslanci Ing. 

Mgr. Martin Gondár, Bc. Andrea Kulíšková a Ing. Richard Bunčiak a za overovateľa zápisnice 

poslanca Jakuba Martina Adamkoviča. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 3 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo návrhovú komisiu v zložení poslanci Ing. 

Mgr. Martin Gondár, Bc. Andrea Kulíšková a Ing. Richard Bunčiak a za overovateľa 

zápisnice poslanca Jakuba Martina Adamkoviča. 

 

3. Informácia o aktuálnom hospodárení mesta 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta  

Mestského úradu Stará Turá (ďalej len „MsÚ“). V predkladanom materiáli sa uvádza, že mesto 

Stará Turá eviduje k dátumu 31.01.2024 finančné prostriedky v celkovej sume 1 206 951 €. Z 

celkovej výšky viazaných finančných prostriedkov je 92 401 € na účte finančnej zábezpeky na 

nájom bytov, 103 300 € v rezervnom fonde a suma 6 311 € v environmentálnom fonde. Na 

úložke na špeciálnom účte v Slovenskej sporiteľni (Treasury obchody) je 300 000 € z 

rezervného fondu a 300 000 € z environmentálneho fondu, za ktoré v januári mesto získalo 

z úrokov po zdanení čiastku 1 568,52 € a k dnešnému dňu 06.03.2024 čiastku 3 852,06 € po 

zdanení. 

500 000 € z rezervného fondu si mesto požičalo na vykrytie nedostatku finančných prostriedkov 

na začiatku nového roka. Celková výška nesplatených úverov k rovnakému dátumu je v sume 

5 303 531 €. Mesto v januári zinkasovalo z podielových daní celkovú sumu vo výške 493 793 

€, čo je v porovnaní s rovnakým obdobím minulého roka nárast o 17 492 € a v porovnaní s 

tohtoročnou rozpočtovanou čiastkou je to nárast o 41 942 €. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ skonštatoval, že aj keď 

mesto Stará Turá v januári a vo februári zinkasovalo v podielových daniach sumy o niečo 

vyššie, tak v marci mesto dostane o 14 007 € menej a preto bude potrebné do budúcna, aby  

bolo obozretné pri prijímaní rozpočtových opatrení týkajúcich sa bežných výdavkov. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 4 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Informáciu o aktuálnom 

hospodárení mesta Stará Turá. 

 

4. Návrh rozpočtových opatrení a prehľad zrealizovaných rozpočtových opatrení k I. 

a II.  zmene rozpočtu mesta pre rok 2024 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. 

V predkladanom materiáli sa uvádza, že v súlade s ustanovením §14 ods. 1 a ods. 2 zákona č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov oddelenie ekonomiky a majetku Mestského úradu Stará Turá predkladá 

mestskému zastupiteľstvu rozpočtové opatrenia k I. a II. zmene rozpočtu mesta Stará Turá na 

rok 2024. 

Rozpočtové opatrenie č. 20240001 schválil primátor mesta v súlade s § 2 ods. 3 Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá a sú mestskému zastupiteľstvu predložené na 

vedomie. 
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Rozpočtové opatrenia č. 20240002 až 20240004 sú navrhnuté a predložené na rokovanie 

mestského zastupiteľstva podľa ustanovenia § 2 ods. 1 písm. o) Zásad hospodárenia s majetkom 

mesta Stará Turá, nakoľko ide o navýšenie kapitálových výdavkov podmienených čerpaním 

prostriedkov z rezervného fondu. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ dodal, že I. zmena 

rozpočtu mesta na rok 2024 - rozpočtové opatrenie č. 20240001 bolo prerokované na zasadnutí 

Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá. 

II. zmena rozpočtu mesta na rok 2024 – rozpočtové opatrenia č. 20240002 až 20240004, ako aj 

ďalší materiál, ktorý je pripravený na rokovanie MsZ komisia neprerokovala. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240001 

 

Návrh na rozpočtového opatrenia č. 20240001 je presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci 

schváleného rozpočtu, a to na nasledovných položkách výdavkovej časti programového 

rozpočtu: 

z položiek rozpočtu: 
 1.2.3 Investičné plánovanie; ekonomická klasifikácia: 711; Typ: K v sume 10 000 € 

 12.3.4 Projekt: Vodovod Topolecká; ekonomická klasifikácia: 716; Typ: K v sume 10 000 €  
 

na položku rozpočtu: 
9.2.1 ZŠ Hurbanova 128/25; ekonomická klasifikácia: 717; Typ: K v sume 20 000 €  

 

Podanie projektu zlepšenie energetickej hospodárnosti základnej školy Hurbanova ulica 

prostredníctvom Výzvy na podporu energetickej efektívnosti a využívania OZE vo verejných 

budovách si vyžaduje na základe stanovených podmienok prepracovanie súčasnej projektovej 

dokumentácie v časti vykurovania, elektroinštalácie, vzduchotechniky, rozpočtovej časti a 

dopracovanie bezbariérovosti, fotovoltiky a s tým súvisiacich záležitostiach. Po prepracovaní 

projektovej dokumentácie, dôjde k naplneniu požiadaviek výzvy a mesto bude mať možnosť sa 

uchádzať o financie z danej výzvy, kde výška oprávnených výdavkov pri úspešnosti a splnení 

kritérií môže dosiahnuť až 100%.  

Toto rozpočtové opatrenie nezvyšuje celkové príjmy ani celkové výdavky rozpočtu, preto nemá 

vplyv na výsledne rozpočtové hospodárenie. 

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či poslanci idú hlasovať za to, že MsZ 

zastupiteľstvo ide brať navrhnuté rozpočtové opatrenie na vedomie. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ mu odpovedal, že áno. 

 

Poslanci nemali, ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy.  

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    6  ( Adamkovič, Gondár, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   3  ( Bunčiak, Durcová, Kulíšková ) 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 5 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 20240001. 
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Rozpočtové opatrenie č. 20240002 

 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 20240002 je povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných položkách výdavkovej časti programového 

rozpočtu: 

 

5.1. podprogram Verejný poriadok a bezpečnosť 
ekonomická klasifikácia: 713 nákup strojov, prístrojov, zariadení, techniky a náradia; 

Typ: K v sume  20 000 € 

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané rozhodnutím MsZ o použití rezervného fondu, t.j. 

navýšením príjmovej časti rozpočtu: 

400 príjmy z transakcií s finančnými aktívami a finančnými pasívami 

   ekonomická klasifikácia: 454 prevod prostriedkov z rezervného fondu;  

Typ: FO v sume 20 000 € 

 

Mestská polícia Stará Turá  (ďalej len „MsP“) potrebuje nové vozidlo, nakoľko pôvodné 

policajné auto je v havarijnom (nepojazdnom) stave. Polícia má záujem o konkrétne vozidlo 

Hyundai i30 Kombi vo výbave 1,5i FAMILY. Ďalšie požadované parametre sú: biela farba 

z dôvodu polepu, možnosť sklopenia strednej sedačky, vyhrievanie predných sedačiek a zimné 

kolesá na diskoch. Predpokladaná cena vozidla je 20 000 eur. Mesto oslovilo 6 potenciálnych 

dodávateľov o predloženie cenovej ponuky za účelom určenia predpokladanej hodnoty zákazky 

(PHZ). Oslovení boli konkrétne:  

 ALTERIA MOTOR Žilina, s.r.o. 

 AUTO MP, s.r.o. (Trenčín) 

 AUTOPOLIS, a.s. (Bratislava) 

 BEGAM, spol. s.r.o. (Trnava) 

 HÍLEK a spol., a.s. (Senica) 

 KARIREAL SLOVAKIA, a.s. (Bratislava) 

Ponuky od dodávateľov zatiaľ nie sú predložené, čaká sa na odpovede od oslovených 

dodávateľov.  

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú 

sumu, preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. Vzhľadom na krytie výdavkov 

z prostriedkov rezervného fondu toto rozpočtové opatrenie zníži stav rezervného fondu o sumu 

20 000 €. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240003 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 20240003 je povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných položkách výdavkovej časti programového 

rozpočtu: 

 

4.3. podprogram Rozvoj obcí 
ekonomická klasifikácia: 717 realizácia stavieb a ich technického zhodnotenia; 

Typ: K v sume  9 164 € 

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané rozhodnutím MsZ o použití rezervného fondu, t.j. 

navýšením príjmovej časti rozpočtu: 
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400 príjmy z transakcií s finančnými aktívami a finančnými pasívami 
  ekonomická klasifikácia: 454 prevod prostriedkov z rezervného fondu;  

Typ: FO v sume 9 164 € 

 

Z dôvodu nefunkčnosti časti svetelných okruhov na 1. NP, 2. NP a 3. NP ako aj časti 

zásuvkových okruhov, ktoré obmedzilo tiež prevádzku klientskeho centra, bola podaná v 

decembri 2023 reklamácia spoločnosti Strojstav s. r. o., ktorá realizovala stavbu Konverzia 

školy na MsÚ.  

Budova MsÚ nemá vlastnú elektrickú prípojku a funguje na podružnú prípojku z Mestského 

domu. Zhotoviteľ prostredníctvom svojho subdodávateľa, spol. FULLTECH s.r.o., po 

diagnostike nefunkčnosti jednej fázy zistil, že je prerušený kábel medzi rozvádzačom 

v Mestskom dome a novým rozvádzačom umiestnením na schodisku MsÚ. V rámci 

rekonštrukcie bol starý rozvádzač, ktorý bol pôvodne umiestnený na toaletách MsÚ, nahradený 

novým na schodisku. Kábel medzi novým a starým rozvádzačom bol spojkovaný a jednou 

z možností je, že fáza môže byť prerušená v tomto spoji. Trasa kábla od rozvádzača 

v Mestskom dome po nový rozvádzač v MsÚ nie je zmapovaná a mesto nevie kadiaľ prichádza 

do nového rozvádzača. Z toho vyplýva, že kábel môže byť prerušený aj v inom mieste ako 

v predpokladanom mieste spojky. Zhotoviteľ zrealizoval prepoj v novom rozvádzači, aby bol 

zabezpečený chod MsÚ. Odpojené však museli byť všetky veľké spotrebiče a to  klimatizačné 

zariadenia, rekuperačné vzduchotechnické jednotky, výťah a indukčné varné dosky.   

Nakoľko ide o riešenie havarijného stavu, mesto oslovilo spol. FULLTECH s. r. o. na 

predloženie cenovej ponuky a zároveň bola požiadaná spoločnosť Západoslovenská 

distribučná, a. s. o určenie bodu pripojenia zo skrine č. 0058 - 0155  (skriňa pri zadnom vstupe 

pre zamestnancov) čo je najkratšia trasa el. prípojky. Napriek žiadosti mesta určili v návrhu 

zmluvy  o pripojení bod napojenia skriňu 0058 – 0153 ( jedna z dvoch skríň nachádzajúcich sa 

na konci parkoviska pri zadnom vstupe do Mestského domu).  

Suma 9 163,15 € na realizáciu Elektrickej prípojky NN sa skladá z čiastky v zmysle cenovej 

ponuky č. 2024-102-12 od spoločnosti FULLTECH s. r. o. v sume 7 477,39 € 

a z pripojovacieho poplatku v zmysle Návrhu Zmluvy o pripojení odberného elektrického 

zariadenia do distribučnej siete v sume 1 685,76 €. 

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú 

sumu, preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. Vzhľadom na krytie výdavkov 

z prostriedkov rezervného fondu toto rozpočtové opatrenie zníži stav rezervného fondu o sumu 

9 164 €. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 20240004 
Návrh rozpočtového opatrenia č. 20240001 je povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

v rámci schváleného rozpočtu, a to na nasledovných položkách výdavkovej časti programového 

rozpočtu: 

 

12.3.4. projekt Vodovod Topolecká 
ekonomická klasifikácia: 716 prípravná a projektová dokumentácia; 

Typ: K  v sume  10 000 € 

 

1.2.3. prvok Investičné plánovanie 
ekonomická klasifikácia: 711 nákup pozemkov a nehmotných aktív; 

Typ: K v sume  10 000 € 

 

prekročenie výdavkov rozpočtu je viazané rozhodnutím MsZ o použití rezervného fondu, t.j. 

navýšením príjmovej časti rozpočtu: 
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400 príjmy z transakcií s finančnými aktívami a finančnými pasívami 
   ekonomická klasifikácia: 454 prevod prostriedkov z rezervného fondu;  

Typ: FO v sume 20 000 € 

 

Z dôvodu časovej tiesne pri zadávaní objednávky na projektovú dokumentáciu investičnej akcie 

„Zníženie energetickej náročnosti ZŠ Stará Turá“ primátor mesta schválil rozpočtové opatrenie 

č. 20240001, ktorým došlo k presunu položiek vo výdavkovej časti rozpočtu: 

z položiek:  

1.2.3 Investičné plánovanie; ekonom. klasifikácia: 711; Typ: K v sume  10 000 € 

12.3.4 Projekt: Vodovod Topolecká; ekonom. klasifikácia: 716; Typ: K v sume  10 000 € 

na položku rozpočtu:  

9.2.1 ZŠ Hurbanova 128/25; ekonomická klasifikácia: 717; Typ: K v sume 20 000 €  

Týmto rozpočtovým opatrením č. 20240001 došlo de facto k anulácií výdavkov položiek 

kapitálového rozpočtu na položkách: 1.2.3 Investičné plánovanie  a 12.3.4 Projekt: Vodovod 

Topolecká. Z dôvodu, že mesto Stará Turá tieto investičné akcie plánuje v roku 2024 

realizovať,  je potrebné ich znova zaradiť do rozpočtu v sumách, v akých bol schválený 

rozpočet na rok 2024 pred jeho prvou zmenou. Z uvedeného dôvodu primátor mesta žiada MsZ 

o možnosť financovania týchto investičných akcií z prostriedkov rezervného fondu.      

Toto rozpočtové opatrenie navyšuje celkové príjmy a celkové výdavky rozpočtu o rovnakú 

sumu, preto nemá vplyv na výsledné rozpočtové hospodárenie. Vzhľadom na krytie výdavkov 

z prostriedkov rezervného fondu toto rozpočtové opatrenie zníži stav rezervného fondu o sumu 

20 000 €. 

Celkovo uvedenými rozpočtovými opatreniami sa: 

Zvýšia 

 - celkové príjmy rozpočtu o sumu 49.164 €  

- celkové výdavky rozpočtu o sumu 49.164 €, 

 t.j. rozpočtovými opatreniami nedôjde k zmene výsledného rozpočtového 

hospodárenia, ale dôjde k poklesu stavu rezervného fondu o sumu 49 164 €. 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Ing. Richard Bunčiak o 13:24 hod.. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ informoval, že na 

základe požiadavky Mgr. Jany Potfajovej vedúcej oddelenia strategického rozvoja MsÚ je 

potrebné schváliť i použitie prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky: 

 

Projektová dokumentácia k investičnej akcii „Park pred internátom“ v sume  17.760 € 

Dokumentácia pre územné rozhodnutie inv. akcie „Zóna Mierová“ v sume 36.600 € 

Havarijná oprava strechy CVČ v sume         5.000 € 

 

Navrhnuté výdavky nie sú zakomponované do II. zmeny rozpočtu mesta na rok 2024 a preto 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ navrhol do uznesenia 

dať, že MsZ: 

 

 
 



8 

 

u k l a d á   

MsÚ Stará Turá do 7 dní zapracovať investičné akcie uvedené v bode f) do II. zmeny rozpočtu 

mesta Stará Turá pre rok 2024. 

Primátor mesta mu povedal, že MsZ nemôže ukladať povinnosť MsÚ a uznesenie je potrebné 

inak nakomponovať.  

 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ poprosil  Mgr. Janu 

Potfajovú vedúcu oddelenia strategického rozvoja MsÚ o bližšie informácie k predkladaným 

projektom, lebo dôvodová správa k nim nie je predložená. 

 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ podala informáciu 

o položkách v predkladanom návrhu: 

 

- Projektová dokumentácia k investičnej akcii „Park pred internátom“ v sume 

17 760 € 

Dňa 15.2.2024 vyšla výzva s názvom Podpora rozvoja prvkov zelenej a modrej infraštruktúry 

v obciach a mestách, kde je oprávnená aktivita i revitalizácia zelene, t. j.  parku pred internátom. 

Aby sa mesto vedelo zapojiť do výzvy, potrebuje dať vyhotoviť projektovú dokumentáciu, 

ktorá by podľa prieskumu trhu stála sumu 17 760 €. V prípade úspešnosti eurofondového 

projektu by sa tento výdavok dal refundovať. 

 

- Dokumentácia pre územné rozhodnutie investičnej akcie „Zóna Mierová“ v sume 

36 600 € 

Na základe vychádzajúcich výziev EÚ na zelenú infraštruktúru mesto žiada o uvoľnenie 

finančnej alokácie v sume 36 600 € na vypracovanie projektovej dokumentácie podľa 

víťazného architektonického súťažného návrhu z verejnej projektovej súťaže pod názvom 

„Stará Turá zóna Mierová“, to konkrétne pre časť A. návrh stavby a B. dokumentácia pre 

Územné rozhodnutie (DUR). 

 

- použitie prostriedkov k financovaniu havarijnej situácii – oprava strechy CVČ 

v celkovej sume 5 000 €   

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že má niekoľko otázok, pretože sú to pre poslancov 

nové informácie. Uviedol, že v minulosti sa dohodlo na tom,  že by sa poslanci s týmito vecami 

radi oboznámili, mali o nich viacej informácií. Dodal, že by bolo  dobré takéto veci najskôr 

prediskutovať so všetkými poslancami a potom si dohodnúť mimoriadne zastupiteľstvo. Podľa 

neho navrhnuté uznesenie nie je dobre sformulované. Navrhol diskusiu so všetkými 

poslancami. Povedal, že sa robilo hodnotenie projektov,  kedy sa určilo, aké sú priority a nevie, 

na akom mieste sa  umiestnili tieto predkladané projekty. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že v podstate súhlasí s poslancom Ing. Mgr. Martinom 

Gondárom a navrhol prerušiť rokovanie MsZ, aby poslanci vedeli ísť do hĺbky, lebo  toto 

odprezentovanie im nestačí, napriek tomu, že na rade primátora sa o tom bavili. Podľa neho  je 

to minimum informácií a navrhol zasadnutie MsZ prerušiť. 

Primátor mesta sa spýtal, či poslanci chcú prejsť výzvu. 

Poslanec Ing. Peter Pecho mu odpovedal, že sa poslanci chcú o tom pobaviť, ako s týmto 

materiálom naložia. 

Primátor mesta povedal, že sa kolega Ing. Jaroslav Holota stiahol z PN, aby vypracoval, tieto 

rozpočtové opatrenia. Skonštatoval, že sa mohlo na rade primátora povedať, že to nebude 

schválené a nemuselo by sa prerušovať zastupiteľstvo.  Povedal, že s jeho prerušením nemá 
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problém. Boli povedané nejaké argumenty, že výzvy sú jedinečné a v princípe nemusia sa 

opakovať. 

Zástupca primátora mesta dodal, že ak nemá nikto nič do diskusie, tak sa bude hlasovať 

o procedurálnom návrhu poslanca Ing. Petra Pecha, aby sa spravila 15 min. prestávka.  

 

Všetci 8 poslanci hlasovali za. 

 

Zástupca primátora mesta o 13:38 hod. vyhlásil 15 min. prestávku. 

 

Zasadnutie MsZ pokračovalo o 13:53 hod..  

Do rokovacej miestnosti sa vrátil poslanec Ing. Richard Bunčiak. 

 

Zástupca primátora mesta poprosil poslanca Ing. Mgr. Martina Gondára o návrh uznesenia.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že návrhová komisia sa dohodla na nasledujúcom  

návrhu a to vypustiť z návrhu uznesenia dve položky, ktoré súvisia s prípravou projektovej 

dokumentácie:  

 
- Projektová dokumentácia k investič. akcii „Park pred internátom“ v sume  17.760 € 

- Dokumentácia pre územné rozhodnutie inv. akcie „Zóna Mierová“ v sume 36.600 € 

 

teda s tím, že v zásade poslanci nie sú proti, ale majú nedostatok informácií na to,  aby sa mohli  

kvalifikované rozhodnúť a navrhli zorganizovať v blízkej dobe pracovné stretnutie, na ktoré si 

žiadajú predložiť viacej informácií. Ak dôjde k dohode, tak by sa zvolalo mimoriadne  

zastupiteľstvo,  kde by sa mohli teda tieto položky schváliť. 

Primátor mesta povedal, že je za to, že vypustíme dva body z návrhu uznesenia, ale nedával by 

do neho, že sa budeme stretávať. Nech je tam pragmaticky napísané, že použijeme prostriedky 

na havarijnú opravu strechy v CVČ v sume 5 000 €. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že s tým súhlasí. To bol iba ako komentár k tomu,  

prečo návrhová komisia dospela k predloženému návrhu.  

Primátor mesta sa spýtal, že ak sa bavíme o samotnom uznesení, či ho vieme naformulovať. 

Zástupca primátora mesta povedal, že z návrhu uznesenia ostane text: 

 

použitie prostriedkov z rezervného fondu na kapitálové výdavky k financovaniu 

havarijnej situácii – oprava strechy CVČ v celkovej sume 5 000 €: 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ dodal, že by sa to malo 

nejakou vetou definovať, aby sa to dostalo do II. zmeny rozpočtu mesta na rok 2024, tých 5 000 

€.  

Zástupca primátora mesta povedal, že je to rozpočtové opatrenie a to sa automaticky dostane 

do rozpočtu.  

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ dodal, že potom 

celková suma čerpania rezervného fondu bude 54 164 €.  

Zástupca primátora mesta dodal, že MsÚ bude plniť úlohy MsZ.  

Primátor mesta sa spýtal, či uznesenie bude bez navrhnutého písmena g) 

 

  g) u k l a d á   

Mestskému úradu Stará Turá do 7 dní zapracovať investičné akcie uvedené v bode f) 

do II. zmeny rozpočtu mesta Stará Turá pre rok 2024. 

Zástupca primátora mesta odpovedal, že áno.  
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Primátor mesta sa spýtal, či má ešte niekto pripomienky k ďalším položkách, ako vozidlo MsP, 

elektro-prípojka MsÚ, vodovod Topolecká. 

Poslanec Ing. Peter Pecho sa spýtal na prípojku, či existoval nejaký pokus na vytýčenie chyby, 

že kde sa nachádza, lebo je to nová budova a v zásade za určitých okolností, by to mohlo spadať 

pod reklamáciu. 

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že to zabezpečovala firma 

FULLTECH s. r. o.  a napájali sa v toaletách na prízemí, kde bol starý rozvádzač v starej 

budove, ale vzhľadom na to, že to bol pôvodný kábel, ktorý tu bol,  tak je ťažko definovať,  kde 

tá chýba bude. Je na trase z Mestského domu do rozvádzača, ktorý je pri vchode v budove a 

kde tretia fáza neprichádza. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že pýta sa kvôli tomu, že mu to nedalo a bolo mu  povedané,  

že ten kábel je asi pod budovou a tak ho dal vytýčiť a ten kábel v 90 % je mimo budovu.  

Vchádza do budovy 2 m pred rohom budovy, kde je rozvádzač. Hovorí o tom preto, lebo pred 

dvoma hodinami dostal výsledok. Informoval, že sa pri hlasovaní zdrží.  Dodal, že sa dá vytýčiť, 

kde tá chyba presne je,  len je treba na chvíľu vypnúť MsÚ a potom je to otázka 15 minút. 

Potom by sa dalo použiť 10 000 € na niečo iné.   

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že áno,  ale rozhodnutie padlo i na 

margo toho, že mesto má podružné meranie, ktoré je na Mestskom dome a jednoducho pri danej 

situácií padlo rozhodnutie, nech mesto má samostatné meranie.  Preto mesto volilo túto 

alternatívu vlastného merania v novom rozvádzači na MsÚ. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že ak to má pre mesto takú veľkú hodnotu, tak to chápe. 

Predpokladá,  že aj MsÚ obstaráva elektriku v centrálnom obstarávaní spolu so spoločnosťou 

TECHNOTUR s. r. o. Stará Turá a v zásade to z určitého pohľadu môžem byť jedno,  ale ak to 

má pre mesto veľkú hodnotu,  že sa to oplatí, tak je to dobré. 

Primátor mesta povedal, že jednoznačne preferuje vlastné meracie miesto, čo to je jedna vec a 

druhá vec je, že on nie je elektrikár a nevie do akej miery sa dá určiť, kde je chyba. 

Predpokladal,  že tí ktorí riešili túto havarijnú situáciu, že by toto odkomunikovali a elektrikári, 

by to vedeli nejako dohľadať.  Čudoval sa,  že vlastne po dvoch mesiacov od havárie, počuje, 

že by sa to dalo konkrétne miesto havárie zistiť, pretože by mesto nechcelo, aby sa rozbúrala 

polovica prízemia a nakoniec sa zistí, že tam chyba nie je. Dodal, že ak poslanec Ing. Peter 

Pecho má takúto  informáciu, tak s ňou treba vyjsť. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že keď sa to pred dvoma mesiacmi ukázalo, tak povedal, že 

nech sa to vytýči. 

Primátor mesta sa spýtal, že či tým vytýčením zistíme, kde presne je porucha. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že áno, že tak mu to povedali sieťari, ktorí to vytyčujú.  

Primátor mesta povedal, že o tom nevedel. Myslel si, že vztýčením vieme zistiť kadiaľ kábel 

trasuje a nie, že sa dá určiť miesto, kde je porucha. Dodal, že ambícia mesta je, aby sa porucha 

odstránila,  ale aj aby mesto malo samostatné odborné miesto. 

Ing. Zuzana Petrášová riaditeľka spoločnosti TECHNOTUR s. r. o. Stará Turá sa spýtala, či 

odberné miesto bude tento rok. 

Primátor mesta  odpovedal, že ešte nevie, ako sa daný problém uchopí.  

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ jej odpovedala, že ak sa toto rozpočtové opatrenie 

schváli, tak mesto má nachystanú zmluvu zo Západoslovenskou distribučnou a. s..  

Ing. Zuzana Petrášová riaditeľka spoločnosti TECHNOTUR s. r. o. informovala, že dala urobiť 

zásahy do ich rozvádzača, aby mesto malo samostatné meranie. Spýtala sa, či to má zrušiť.  

Primátor mesta jej odpovedal, že ešte nemá nič rušiť, lebo sa o tom debatuje a ani hlasovane 

nebolo.  

Ing. Simona Štepanovicová hlavná kontrolórka mesta sa spýtala k návrhu uznesenia, že podľa 

toho čo povedal  poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár, že ostane v návrhu uznesenia v písm.  f) 

havarijná oprava strechy v CVČ v sume 5 000 €, že aké vlastné číslo rozpočtového opatrenia 
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bude zodpovedať tej sume  5 000 €, lebo v podstate máme rozhodnutie o použití prostriedkov  

rezervného fondu, ale rozpočtové opatrenie, ktoré by malo na to nadväzovať nám tam 

momentálne asi chýba. 

Primátor mesta jej odpovedal, že áno, chýba.  

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ jej odpovedal, že sa 

do toho uznesenia dá nasledujúce poradové číslo, ale myslím si, že by sa nič nestalo, keby bolo 

aj bez čísla, lebo je to vlastne II.  zmena rozpočtu a bude na to prijaté uznesenie, ktoré bude 

mať číslo.  

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ sa ho spýtala, či mu dáme číslo. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ jej odpovedal, že by 

mu dal číslo 20240005. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár upozornil, že bude treba opraviť v návrhu uznesenia 

i čerpanie finančných prostriedkov z rezervného fondu. 

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ mu povedal, že o tom 

už hovoril. Celková suma čerpania rezervného fondu bude 54 164 €.  

Primátor mesta povedal, že na vozidlo pre MsP je v rozpočtovom opatrení č. 20240002  

navrhnutá suma na jeho kúpu 20 000 €, ktorá bola stanovená cez prieskum trhu.  Spýtal sa 

poslancov, či sa zoberie táto suma ako jeden veľký balík z rezervného fondu,  alebo či sa nekúpi 

na splátky cez leasing na nejakých 36 mesiacov. Informoval, že včera na rade primátora sa 

o tom debatovalo a väčšina bola za leasing s akontáciu 30% . 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že záleží od úrokov. Podľa neho by to malo význam 

pri veľkých investíciách nad 100 000 €, ako je nákup vozidiel pre m. p. o. TECHNICKÉ 

SLUŽBY Stará Turá.  

Primátor mesta povedal, že pre neho je každý cent dobrý.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ premietla tabuľku 

s financovaním auta na leasing od  5 leasingových spoločností s porovnaním kúpy auta 

z čerpania rezervného fondu. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že on ako člen a predseda Komisie pre ekonomiku, 

majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá doporučuje kúpiť auto z rezervného 

fondu.  

Poslanec Ing. Peter Pecho požiadal, aby sa pri hlasovaní jednotlivých rozpočtových opatrení 

povedalo čoho týkajú.  

 

Poslanci nemali, ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy.  

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 6 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240002. 

 

Poslanec Ing. Richard Bunčiak sa spýtal, či pri rozpočtovom opatrení č. 20240003 sa ide 

hlasovať za vyhľadávanie kábla, alebo za 9 164 €.  
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Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že predkladané rozpočtové opatrenie 

je na to, aby bola nová prípojka a nové meranie. 

Poslanec Ing. Richard Bunčiak sa spýtal na návrh poslanca Ing. Petra Pecha ohľadom 

vyhľadávania poruchy na vedení. 

Zástupca primátora mesta povedal, že sa hlasuje o rozpočtovom opatrení, ktorým sa presúva 

z rezervného fondu 9 164 € na vybudovanie novej elektrickej prípojky a merného miesta pre 

MsÚ. Dodal, že ak poslanci chceli hlasovať o niečom inom, tak na to je návrh.  

 

Poslanci nemali, ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 
 

Hlasovanie poslancov: za:    4  ( Adamkovič, Durcová, Gondár, 

        Kulíšková ) 

proti:    0    

     zdržal sa :   5  ( Bunčiak, Lukáčová, Medňanský, 

                Pecho, Pilátová ) 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 7 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá neschvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240003. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    7  ( Adamkovič, Gondár, Kulíšková, 

        Lukáčová, Medňanský, Pecho, 

        Pilátová )  

proti:    0    

     zdržal sa :   2  ( Bunčiak, Durcová ) 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 8 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240004. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 9 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje použitie prostriedkov z rezervného fondu 

na kapitálové výdavky k financovaniu havarijnej situácii – oprava strechy CVČ v celkovej 

sume 5 000 €  a rozpočtové opatrenie č. 20240005. 

 

5. Aktualizácia stavu pohľadávok a záväzkov mesta Stará Turá k 31.12.2023 

 

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. 

Mesto Stará Turá eviduje na vybraných účtoch k dátumu 31.12.2023 pohľadávky v hodnote 

177 291,96 € a záväzky vo výške 26 286,25 €. Na rizikové pohľadávky sú vytvorené opravné 

položky. 

Celkový stav pohľadávok mesta Stará Turá k 31.12.2023 je v sume 177 291,96 €. Po zohľadnení 

opravných   položiek  v celkovej   sume 30 471,98  €  je   čistá  hodnota  pohľadávok vo výške 

146 819,98 €.   Najväčší podiel tvoria  pohľadávky  na dani z nehnuteľností  a to v čistej sume 

56  661,81 € (39%) a pohľadávky za tuhý komunálny odpad v čistej sume 35 274,96 € (24%). 

V prehľade pohľadávok je zahrnutá aj suma nedobytných pohľadávok vedených na 

podsúvahovom účte, ktorých výška k 31.12.2023 je 33 956,70 €. 

Stav bežných záväzkov na vybraných účtoch k 31.12.2023 dosiahol sumu 26 286,25 €, z čoho 

sumu 23 889,86 € tvoria záväzky z obchodného styku. Časť záväzkov z obchodného styku v 

celkovej sume 953,60 € je po lehote splatnosti, dňa 04.01.2024 boli všetky záväzky z roku 2023 

po lehote splatnosti vyrovnané. Osobitnou kategóriou záväzkov, ktoré vyžadujú osobitný zreteľ 

a pre ktoré bolo potrebné v účtovníctve mesta Stará Turá zriadiť osobitnú analytickú evidenciu, 

sú záväzky, ktoré vznikli ako preplatky na daňovej povinnosti daňovníkom miestnych daní (daň 

z nehnuteľností v sume 521,21 € a poplatky za tuhý komunálny odpad v sume 1 875,18 €). 

Preplatky na miestnych daniach, ktorých výška k 31.12.2023 dosiahla sumu 2 396,39 €, je 

možné len veľmi ťažko likvidovať. Jediná zákonná možnosť je ich vrátenie pôvodnému 

daňovníkovi na základe jeho žiadosti a to len v prípade, ak preplatok presiahne sumu 5,00 € za 

pohľadávku jednotlivo alebo dedičovi daňovníka v prípade, ak daňovník zomrel a daňový 

preplatok bol zahrnutý do dedičského konania. Vrátenie daňového preplatku na podnet správcu 

dane bez žiadosti daňovníka nie je možné. Ak zohľadníme s tým vznikajúce náklady môžeme 

konštatovať, že ide o neefektívnu činnosť, pri ktorej vznikajú nepomerne vyššie náklady ako je 

samotná suma celkových daňových preplatkov. 

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa poďakoval  Ing.  Jaroslavovi Holotovi vedúcemu 

oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ za pripravený materiál a navrhol, aby na 

najbližšom zasadnutí Komisie pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará 

Turá komisia zaradila do programu rokovania pohľadávky mesta Stará Turá. 

 

Poslanci nemali, ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 
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U z n e s e n i e  č. 10 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Aktualizáciu pohľadávok a záväzkov 

mesta Stará Turá k 31.12.2023. 

 

Primátor mesta sa tiež poďakoval Ing. Jaroslavovi Holotovi vedúcemu oddelenia ekonomiky 

a majetku mesta MsÚ za pripravený materiál a za účasť na zastupiteľstve.  

 

6. Správa hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 8/2022 a č. 9/2022 

 

Informáciu k Správe hlavnej kontrolórky mesta o výsledku kontroly č. 8/2022 – Kontrola  

zákonnosti postupu mesta pri verejných obchodných súťažiach a Správu o výsledku kontroly č. 

9/2022 – Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva podala hlavná kontrolórka mesta 

Ing. Simona Štepanovicová v súlade s jej predloženým písomným  materiálom.  

Cieľom kontroly č. 8/2022 - Kontrola zákonnosti postupu mesta pri verejných obchodných 

súťažiach bolo overiť objektívny stav zákonnosti postupu mesta pri verejných obchodných 

súťažiach a jeho súlad so všeobecne záväznými právnymi predpismi a s vnútornými aktmi 

riadenia mesta.  

Predmetom kontroly boli nasledovné obchodné verejné súťaže: 

 

Obchodná verejná súťaž – SNP 71 

Obchodná verejná súťaž – Hurbanova 81 

Predaj pozemkov – IBV Nové Hnilíky 1. kolo 

 

Oblasť obchodných verejných súťaží počas kontrolovaného obdobia upravoval Obchodný 

zákonník v ustanoveniach § 281 až 288, zákon o majetku obcí v ustanoveniach § 9 ods. 2 písm. 

a) a b), a v § 9a. Mesto v rámci svojej samosprávnej normotvorby v súvislosti s prevodom 

nehnuteľného majetku mesta malo vydané Zásady hospodárenia (Smernica č. 4/2020-IS) prijaté 

MsZ formou uznesenia. V predmetných Zásadách hospodárenia bola oblasť prevodu majetku 

mesta formou verejnej obchodnej súťaže upravená v Časti III. § 16. 

Kontrola bola vykonaná v období od 21.12.2022 do 13.02.2024 s prerušeniami v súlade s 

ustanovením § 18d ods. 1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a na základe Plánu 

kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na 2. polrok 2022 schváleného uznesením MsZ 

č. 4-XXXIV/2022 dňa 23.06.2022. 

Vzhľadom k tomu, že kontrolou boli zistené nedostatky, bol vypracovaný návrh správy a 

primátor mesta mal oprávnenie v zmysle zákona o finančnej kontrole podať v stanovenej lehote 

- do 12.02.2024, písomné námietky k zisteným nedostatkom, navrhnutým odporúčaniam a k 

lehote na predloženie písomného zoznamu splnených opatrení prijatých na nápravu zistených 

nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku. Písomné námietky k navrhnutým odporúčaniam 

a k stanoveným lehotám neboli doručené. Z tohto dôvodu sa navrhnuté odporúčania, lehota na 

predloženie písomného zoznamu prijatých opatrení a lehota na splnenie prijatých opatrení 

považujú za akceptované. Lehota na predloženie písomného zoznamu opatrení prijatých na 

odstránenie nedostatkov je stanovená do 19.02.2024. Lehota na splnenie prijatých opatrení je 

stanovená do 31.03.2024. Lehota na predloženie písomného zoznamu splnených opatrení je 

stanovená do 5 pracovných dní po lehote určenej na splnenie prijatých opatrení. 
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Správa o výsledku kontroly č. 9/2022 - Kontrola plnenia uznesení mestského zastupiteľstva 

obsahuje výsledok z kontroly zameranej na kontrolu plnenia vybraných uznesení MsZ  prijatých 

na zasadnutiach v období od januára 2022 do apríla 2022, opis zistených nedostatkov a údaje o 

opatreniach prijatých na odstránenie zistených nedostatkov. Cieľom kontroly bolo overiť 

objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi a vnútornými aktmi riadenia mesta. 

Hlavná kontrolórka vykonala v období od 21.12.2022 do 13.02.2024 s prerušeniami kontrolu v 

súlade s ustanovením § 18d ods. 1) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a na základe 

Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta na 2. polrok 2022. Kontrola bola vykonaná 

na MsÚ Stará Turá a ku kontrole bola predložená dokumentácia v originálnom vyhotovení 

súvisiaca s jednotlivými uzneseniami. Pri kontrole hlavná kontrolórka identifikovala päť 

kontrolných zistení a navrhla dve odporúčania. 

Nakoľko kontrolou boli zistené nedostatky, bol vypracovaný návrh správy a primátor mesta 

mal oprávnenie v zmysle zákona o finančnej kontrole podať v stanovenej lehote - do 

02.02.2024, písomné námietky k zisteným nedostatkom, navrhnutým odporúčaniam, k lehote 

na predloženie písomného zoznamu opatrení prijatých na nápravu a k lehote na splnenie 

opatrení prijatých na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku. 

Primátor mesta k zisteným nedostatkom, navrhnutým odporúčaniam, k lehote na predloženie 

písomného zoznamu opatrení prijatých na nápravu zistených nedostatkov a na odstránenie 

príčin ich vzniku a k lehote na splnenie prijatých opatrení v stanovenej lehote nepodal námietky. 

Z tohto dôvodu sa navrhnuté odporúčania, lehota na predloženie písomného zoznamu prijatých 

opatrení a lehota na splnenie prijatých opatrení považujú za akceptované. Lehota na predloženie 

písomného zoznamu opatrení prijatých na odstránenie nedostatkov je stanovená do 19.02.2024. 

Lehota na splnenie prijatých opatrení je stanovená do 30.04.2024. Lehota na predloženie 

písomného zoznamu splnených opatrení je stanovená do 5 pracovných dní po lehote určenej na 

splnenie prijatých opatrení. 

 

Bc. Lenka Galbavá, referentka pre evidenciu a správu majetku mesta MsÚ, uviedla ku 

kontrolnému zisteniu č. 4 - Porušenie ustanovenia § 7 ods. 1 zákona o finančnej kontrole a 

audite, podľa ktorého základnou finančnou kontrolou je orgán verejnej správy povinný 

overovať vždy súlad každej finančnej operácie alebo jej časti so skutočnosťami uvedenými v § 

6 ods. 4 písm. a) na príslušných stupňoch riadenia. Kúpna cena vrátane poplatku za návrh na 

vklad do katastra nehnuteľností bola kupujúcimi uhradená vopred – na bankový účet mesta dňa 

20.07.2022 a 01.08.2022, to znamená pred podpisom kúpnej zmluvy dňa 15.08.2022, pričom 

pri uzavretí kúpnej zmluvy táto skutočnosť nebola identifikovaná, resp. nebola v kúpnej zmluve 

uvedená. Kúpna zmluva tak obsahovala povinnosť kupujúcich (opakovane) uhradiť kúpnu cenu 

vrátane poplatku za návrh na vklad – že sa to stáva v prípade, keď sa zmluva pošle na podpis 

poštou. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  
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Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 11 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  berie na vedomie  Správu o výsledku kontroly č. 

8/2022 – Kontrola  zákonnosti postupu mesta pri verejných obchodných súťažiach a 

Správu o výsledku kontroly č. 9/2022 – Kontrola plnenia uznesení mestského 

zastupiteľstva. 

 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stará Turá za rok 2023 

 

Informáciu k Správe o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Stará Turá za rok 2023 

podala hlavná kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová v súlade s jej predloženým 

písomným  materiálom.  

Jednou zo zákonom stanovených úloh hlavného kontrolóra je predloženie správy o kontrolnej 

činnosti. Podľa § 18f ods. 1 písm. e) zákona Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov hlavný kontrolór predkladá správu o kontrolnej 

činnosti MsZ najmenej raz ročne a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roku. 

V súlade s uvedeným predkladá hlavná kontrolórka Ing. Simona Štepanovicová MsZ  Správu 

o kontrolnej činnosti za rok 2023. 

Kontrolná činnosť hlavnej kontrolórky mesta Stará Turá Ing. Simony Štepanovicovej bola v 

roku 2023 vykonávaná v rozsahu stanovenom v § 18d zákona o obecnom zriadení a spočívala 

v kontrole zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s 

majetkom mesta, kontrole dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov vrátane 

nariadení mesta, kontrole plnenia uznesení MsZ, kontrole dodržiavania interných predpisov 

mesta a kontrole plnenia ďalších úloh stanovených osobitnými predpismi. Hlavná kontrolórka 

postupovala pri výkone kontrolnej činnosti podľa pravidiel, ktoré ustanovuje osobitný zákon - 

zákon č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o finančnej kontrole“), a ktoré sú vymedzené v 

§ 20 až § 27 citovaného zákona. Ďalšie podrobnosti o pravidlách kontrolnej činnosti, ktoré 

môže ustanoviť mesto uznesením, ako uvádza § 18e zákona o obecnom zriadení, nie sú v 

podmienkach samosprávy mesta Stará Turá prijaté. 

Na záver sa hlavná kontrolórka mesta Ing. Simona Štepanovicová poďakovala poslancom MsZ 

za to, že svojou aktivitou v podstate istým spôsobom podnecujú k aktivite a väčšiemu hĺbaniu 

pri problematike kontrolnej činnosti, ktorú vykonáva. 

 

Primátor mesta sa poďakoval hlavnej kontrolórke mesta Ing. Simone Štepanovicovej v mene 

MsÚ za jej pôsobenie na MsÚ, za spoluprácu, hoci jej zistenia sú nekompromisné, ale 

pragmatické a keď sa o nich rozpráva, tak je tam logický vysvetľujúci faktor a hľadajú sa 

opatrenia, ktoré majú stav mesta zlepšiť.  

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
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Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 12 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta Stará Turá za rok 2023. 
 

8. Návrhy na riešenie majetkových záležitostí 

 

Návrhy v rámci bodu 8.1. a 8.2. programu predniesla Bc. Lenka Galbavá, referentka pre 

evidenciu a správu majetku mesta MsÚ. 

 

8.1. Návrh na odpredaj nehnuteľnosti 

 

Oddelenie ekonomiky a majetku mesta predkladá žiadosť pána Stanislava Maťku, bytom 164 

Engert Ave FL3, Brooklyn, New York 11222 USA v zastúpení Pavla Maťku, Hlubockého 

311/9, Stará Turá o odkúpenie časti z pozemku parcela reg. „E“ parc. č. 4273/42, ktorá je podľa 

geometrického plánu č. 078/2023 označená ako diel č. „2“- záhrada o výmere 14 m2 a v stave 

KN bude súčasťou pozemku parc. č. 399 – záhrada o celkovej výmere 538 m2. 

Uznesením č. 8-5/2023 zo dňa 27.04.2023 bol žiadateľovi odpredaný pozemok parc. č. 471/3, 

ktorý bol vytvorený z pozemku parcela reg. „E“ parc. č. 4273/42 tak ako aj diel č. „2“. Po 

zapísaní kúpnej zmluvy č. 13/MAJ/HLZ/2023 a geometrického plánu č. 078/2023 sa zistilo, že 

diel „2“, ktorý zostal vo vlastníctve mesta je súčasťou pozemku parc. č. 399. Pozemok sa 

nachádza na ul. Hlubockého a tvorí spolu s už odpredaným pozemkom parc. č. 471/3 prístup 

k nehnuteľnostiam vo vlastníctve žiadateľa.    

Zámer prevodu vlastníctva časti pozemku parcela reg. „E“ parc. č. 4273/42 označená ako diel 

č. „2“ – záhrada o výmere 14 m2, ktorý bol vytvorený geometrickým plánom č. 078/2023, 

z pôvodného pozemku parc. č. 4273/42 z dôvodu osobitného zreteľa bol zverejnený dňa 

18.12.2023 v zmysle § 9a ods. 15 písm. f) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 

K zverejnenému zámeru nebola vznesená žiadna pripomienka.   

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či pán Maťko má adresu Brooklyn a žije v USA. 

Bc. Lenka Galbavá, referentka pre evidenciu a správu majetku mesta MsÚ mu odpovedala, že 

áno.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, ako s MsÚ komunikuje. 

Bc. Lenka Galbavá, referentka pre evidenciu a správu majetku mesta MsÚ mu odpovedala, že 

splnomocnil brata.  

 

Poslanci nemali ďalšie otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  
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Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 13 – 14/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje  3/5 väčšinou všetkých poslancov  v zmysle 

§ 9a ods. 15 písm.  f)  zákona  č. 138/1991  Zb. o majetku obcí  v platnom  znení  a podľa 

§ 16 bod 5 písm. b) Zásad hospodárenia s majetkom mesta  Stará Turá 

https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-

2023-is.pdf a to novovytvorený pozemok nachádzajúci sa na Hlubockého ul. v Starej 

Turej:  

- časť pozemku parcela reg. „E“ parc. č. 4273/42 označená ako diel č. „2“ – záhrada 

o výmere 14 m2, ktorý bol vytvorený geometrickým plánom č. 078/2023, 

vyhotoveným dňa   21.03.2023  Vladimírom  Hrončekom  –   VH REAL,  geodet,   

Dibrovova  222/27, 916 01 Stará Turá, úradne overeným Okresným úradom, 

Katastrálnym odborom Nové Mesto nad Váhom dňa 14.04.2023 pod. č. G1 - 

234/2023, z pôvodného pozemku parc. č. 4273/42, ktorý je zapísaný na LV č. l, 

v registri parciel „E“ ako trvalý trávny porast o celkovej výmere 54 m2 na 

predávajúceho pod radovým číslom B 1 v podiele 1/1. V stave KN bude súčasťou 

pozemku parc. č. 399 – záhrada o celkovej výmere 538 m2, 

 

Odpredaj sa schvaľuje pre - Stanislav Maťko, rod. XXX, nar. XXX, rod. číslo XXX, 

bytom 141 Meserole Ave, Brooklyn, New York 11222, USA. 

Kúpna cena je stanovená ako všeobecná hodnota pozemku zistená na základe 

preukázateľného porovnania s obdobným majetkom mesta (porovnanie na základe KZ) 

a to vo výške 52,25 €/m2, kúpna cena spolu 731,50 €.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že odpredávaný pozemok je 

bezprostredne priľahlý k nehnuteľnosti vo vlastníctve budúceho nadobúdateľa a tvorí 

prístup na pozemok v jeho vlastníctve. Vzhľadom na polohu nie je pre mesto využiteľný 

a nie je vhodné ho previesť na tretie osoby, ani účelné ponechať v majetku mesta. Jedná 

sa o pozemok malej výmery. 

 

 8.2. Návrh na zriadenie vecného bremena 

 

Oddelenie ekonomiky a majetku mesta predkladá žiadosť spoločnosti AQUATUR, a. s. Stará 

Turá o zriadenie vecného bremena na pozemkoch parcely reg. „C“ parc. č. 4966, parc. č. 4957 

a parc. č. 4963/1 v k. ú. Stará Turá. Zmena trasovania stavby „STARÁ TURÁ, Súš – pripojenie 

VZ Horný Súšik do vodovodného systému mesta“ bola nevyhnutná z dôvodu čo najmenej 

zasiahnuť do lesného porastu a z nutnosti vyhnúť sa nezapísaným inžinierskym sieťam 

(prívodný kábel k vysielaču).  

 

 

 

https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
https://www.staratura.sk/resources/File/zasady-hospodarenia-s-majetkom-stara-tura-4-2023-is.pdf
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Bc. Lenka Galbavá, referentka pre evidenciu a správu majetku mesta MsÚ poprosila Ing. Petra 

Pecha predsedu Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ mesta Stará Turá o 

stanovisko k materiálu, nakoľko nebol prorokovaný na zasadnutí komisie. 

Ing. Peter Pecho predseda Komisie výstavby a životného prostredia pri MsZ mesta Stará Turá 

povedal, že komisia súhlasí s predloženým návrhom. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli.  

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 14 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje v zmysle § 27 bod 4. Zásad hospodárenia s 

majetkom mesta Stará Turá  zriadenie bezodplatného vecného bremena na pozemkoch 

parcely reg. „C“ parc. č. 4966 – lesný pozemok o celkovej výmere 73861 m2, parc. č. 4957 

– lesný pozemok o celkovej výmere 278068 m2, parc. č. 4963/1 – lesný pozemok o celkovej 

výmere 282381 m2, ktoré sa nachádzajú v k. ú. Stará Turá, evidované na LV č. 1 na mesto 

Stará Turá v podiele 1/1. 

Oprávneným z vecného bremena bude Regionálna vodárenská spoločnosť AQUATUR, 

a.s. Stará Turá, Jiráskova 168/16, Stará Turá, IČO 36 340 456. 

Vecné bremeno spočíva v práve uloženia vodovodného potrubia pre stavbu  „STARÁ 

TURÁ, Súš – pripojenie VZ Horný Súšik do vodovodného systému mesta“ a jej opráv v 

rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne na zameranie vecného bremena. 

 

9. Aktualizácia pohľadávok a záväzkov m. p. o. Domu kultúry Javorina Stará Turá k 

31.12.2023 

 

Informáciu podala Mgr. Monika Šumichrastová ekonómka m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará 

Turá. m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará Turá eviduje ku dňu 31.12.2023 na vybraných účtoch 

pohľadávky voči odberateľom vo výške 750 €, pohľadávky na nájomnom vo výške 1 815,91 €  

a ostatné pohľadávky vo výške 2 896,94 €.  

Záväzky voči dodávateľom ku dňu 31.12.2023 boli  vo výške 14 268,66 €. 

m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará Turá evidovala pohľadávky z nedoplatkov na nájomnom u  

nájomníkov:  

Club 3 - Izakovič vo výške 1528,96 €,  Kozmetika Katka 186,25€ ,  p. Halíková + p. Havlová 

100,70 €. 

Ďalej eviduje pohľadávku voči OZ Skrášlime Slovensko za technické zabezpečenie pivného 

festivalu vo výške 750 € a pohľadávku voči dodávateľovi vstupenkového systému Ticketware 

vo výške 2 896,94 €. 

Ku dňu zostavenia materiálu boli splatené všetky pohľadávky, okrem pohľadávky u odberateľa 

OZ Skrášlime Slovensko, ktorú eviduje len sčasti vo výške 200 €.  
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m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará Turá evidovala ku dňu 31.12.2023 záväzky voči 

dodávateľom vo výške 14 268,66 €. Išlo o faktúry so splatnosťou v januári 2024. Všetky boli 

v termíne splatnosti uhradené. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

U z n e s e n i e  č. 15 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  berie na vedomie Aktualizáciu pohľadávok a 

záväzkov m. p. o. Dom kultúry Javorina Stará Turá k 31.12.2023. 

 

10. Aktualizácia stavu pohľadávok a záväzkov m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará 

Turá k 31.12.2023 

 

Informáciu  podal   Peter  Moravčík  riaditeľ  m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá. 

m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá eviduje  pohľadávky ku dňu 31.12.2023 vo výške  

57 618,21 €, z uvedených  pohľadávok  bola väčšia časť uhradená v lehote splatnosti.   

Záväzky po lehote splatnosti ku dňu 31.12.2023 neeviduje. 

Eviduje záväzok firmy BCF ENERGY, s. r. o., ktorá  do 31.12.2023 neuhradila preplatok za 

elektrickú energiu vo výške 392,43 €. 

Nevymožiteľné  pohľadávky  eviduje voči firme Zberné suroviny, a. s. Žilina vo  výške 

1 765,08 €. V zmysle konečného rozvrhu výťažku z konkurzného konania bola uhradená výška 

peňažného plnenia 168,07 €. V konkurze sa už nebude vyhotovovať ďalší rozvrh, z toho dôvodu 

sa jedná o konečné vysporiadanie veriteľov.                                                                                                        

Na základe hore uvedeného navrhuje zostatok neuhradenej pohľadávky vo výške 1579,73 € 

účtovne odpísať.                              

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 16 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Aktualizáciu stavu pohľadávok a 

záväzkov m. p. o. TECHNICKÉ SLUŽBY Stará Turá k 31.12.2023. 
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11. Návrh na schválenie dotácií športovým klubom pôsobiacim v meste Stará Turá  

 

Informáciu podal Mgr. Miroslav Krč, referent Oddelenia spoločenských služieb MsÚ. Na 

základe § 5 VZN č. 3/2023 – o dotáciách na podporu športu v meste Stará Turá, predložilo 6 

žiadateľov do 30.6.2023 svoje žiadosti o dotáciu písomnou formou na obdobie od 1.9.2023 do 

31.8.2024, rozdelenú na dve časti – na 1. a 2. časť sezóny. Kontrola žiadostí sa vzhľadom aj na 

zavedenie nového VZN uskutočnila až v závere mesiaca august 2023. V žiadostiach 

koordinátor športových dotácii, referent odd. spoločenských služieb spolu s vedúcim 

ekonomiky a majetku mesta kontroloval náležitosti, ktoré mali obsahovať. Pri nezrovnalostiach 

požiadal jednotlivých žiadateľov o doplnenie údajov. Neskôr i za účasti poslanca MsZ pristúpili 

k bodovému hodnoteniu jednotlivých klubov/žiadateľov. Pri bodovom hodnotení sa 

zohľadňovali kvantitatívne a kvalitatívne ukazovatele.  

Na základe výpočtu bodového a percentuálneho hodnotenia boli následne rozdeľované 

finančné prostriedky na 1. a zároveň na 2. časť sezóny 2023/2024.  

Po odporúčaní Komisie MsZ pre ekonomiku, majetok mesta a podnikanie a schválení na 

zasadnutí zastupiteľstva by mali byť v marci 2024 poukázané na účty žiadateľov. 

Čiastka určená na prerozdelenie v 2. časti sezóny 2023/2024 je vzhľadom na schválený 

rozpočet pre rok 2024 vo výške 32.000 €. Každý žiadateľ bol posudzovaný na základe 

kvantitatívnych a kvalitatívnych ukazovateľov. Tieto ukazovatele určili bodové hodnotenie 

jednotlivých žiadateľov, a tiež percentuálne rozdelenie dotácií v 2. časti sezóny 2023/2024. 

Výpočet bodového hodnotenia každého žiadateľa 

Postupovalo sa podľa metodického postupu, ktorý je určený v § 7 VZN č. 3/2023: 

Rozdelenie dotácie podľa bodového hodnotenia každého žiadateľa 

Po vypočítaní bodového hodnotenia jednotlivých oprávnených žiadateľov, pristúpili 

koordinátor športových dotácii, referent odd. spoločenských služieb a vedúci odd. ekonomiky 

a majetku mesta k rozdeleniu čiastky určenej na dotácie.  

Po schválení programového rozpočtu pre rok 2024 bolo možné žiadateľom na 2. časť sezóny 

2023/2024 rozdeliť celkovú dotáciu vo výške 32.000 €.                                              

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 17 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo mesta Stará Turá schvaľuje dotácie športovým klubom mesta na 

2. časť sezóny 2023/2024 v súlade s VZN č. 3/2023 o dotáciách na podporu športu 

v meste 

 Stará Turá z nasledovne: 
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Pridelená dotácia na 2. časť sezóny 2023/2024 

Žiadateľ/Športový klub Pridelená dotácia 

WU-SHU centrum Stará Turá 2 164,60 € 

Klub športového aerobiku Stará Turá 8 022,50 € 

Tenisový klub Oskoruša Stará Turá 1 107,20 € 

Mestský basketbalový klub Stará Turá 8 297,10 € 

Mestský futbalový klub Stará Turá 10 250,70 € 

ATLETIKA Stará Turá 2 157,90 € 

Spolu 32 000,00 € 

 

 

12. Správa o činnosti Mestskej polície v Starej Turej za rok 2023 

 

Informáciu podal Mgr. Dušan Redaj, zástupca náčelníka MsP v súlade s predloženým 

materiálom. V roku 2023 bola činnosť MsP Stará Turá v zmysle právnych noriem zameraná 

najmä na: 

  zabezpečovanie verejného poriadku v meste, spolupôsobenie pri ochrane jeho obyvateľov a 

iných osôb v meste pred ohrozením ich života a zdravia, 

  spoluprácu s útvarmi Policajného zboru SR pri ochrane majetku mesta, majetku občanov, 

ako aj iného majetku v meste pred poškodením, zničením, stratou alebo pred zneužitím 

pomocou monitorovacieho kamerového systému,  

 ochranu životného prostredia v meste,  

 dodržiavanie poriadku, čistoty a hygieny v uliciach, iných verejných priestranstvách a verejne 

prístupných miestach,  

 vykonávanie a kontrolu všeobecne záväzných nariadení mesta, uznesení MsZ a rozhodnutí 

primátora, 

 plnenie úloh na úseku prevencie,  

 plnenie úloh ustanovených osobitným predpisom na úseku bezpečnosti a plynulosti cestnej 

premávky, 

 plnenie ďalších úloh, ktoré vyplývajú z rozhodnutí primátora, orgánov mesta a potrieb 

samosprávy.  

 

Primátor mesta sa poďakoval za predloženú správu a sa spýtal, či sa v roku 2023 inštalovala 

kamera. 

Mgr. Dušan Redaj zástupca náčelníka MsP mu odpovedal, že áno na Hurbanovej ulici. 

 

Primátor mesta povedal, že pohľad zvonku na MsP je nejaký, každý si ho môžem interpretovať 

inak, ale ten kto nenahliadne dovnútra cez nejaké konkrétnejšie informácie, tak asi neviem 

presne, čo sa tam deje. Ľudia si často míľa MsP s taxíkmi, s mnohými banálnymi vecami, keď 

vypadne elektrika volajú MsP.  Poďakoval sa MsP za riešenie od tých najdrobnejších počinov, 

ako keď sa nájde technický preukaz, kľúče, auto s otvoreným oknom až po veci, ktoré sú 

vyslovené významné a majú veľkú relevanciu ako je záchranná života, lebo boli prípady kedy 

MsP pracovala s defibrilátorom a vedela zasiahnuť a pomôcť. Požiadal, že tam kde sa dajú veci 

zlepšovať,  tam sa skúsme stále zlepšovať a verí, že MsP bude mať svoje opodstatnenie a je 



23 

 

mestotvorný prvok. Dodal, že situácia v týchto bezpečnostných zložkách v štáte, mestách 

a obciach je veľmi zlá a aj preto Únia miestnosť Slovenska iniciovala stretnutie s ministrom 

vnútra, kde sa má riešiť  otázka pôsobenia mestských polícií, pretože stalo sa takou akousi 

samozrejmosťou, že pri deficite personálne poddimenzovanej štátnej polície sa mnohé veci  

delegujú automaticky na MsP. V Starej Turej našťastie, čo mám z informácií aj s diskusií z 

riaditeľom policajného zboru v Novom Meste nad Váhom spolupráca zatiaľ funguje pomerne 

dobre a želá si, aby to bolo takto do budúcnosti nastavené. Fungovanie MsP môže byť ohrozené, 

lebo ideme do horšieho obdobia. Je rád, že MsP prijala novú mladú kolegyňu Simonu 

Sadlonovú a po diskusii s ňou vie, že sa jej práca páči.   

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 18 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá berie na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície v 

Starej Turej za rok 2023. 

 

13. Oboznámenie mestského zastupiteľstva s upozornením prokurátora na zákonný 

postup pri vybavovaní protestu prokurátora podľa § 27 ods. 3 zákona č. 153/2001 Z. 

z. o prokuratúre 

 

Informáciu podal Jakub Martin Adamkovič zástupca primátora mesta. Na základe listu 

prokurátora   Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom,  sp. zn. Pd 155/23/3304-8  z  dňa 

30. 01. 2024, ktorý bol doručený mestskému úradu v Starej Turej, bolo mesto Stará Turá 

upozornené a nesprávnom vybavení protestu prokurátora.  

Podľa § 27 ods. 3 zákona č. 153/2001 Z. z. o prokuratúre ak bol protest prokurátora podaný 

proti všeobecne záväznému právnemu predpisu uvedenému v § 21 ods. 3 písm. f) treťom bode 

a orgán verejnej správy zistí, že protest je dôvodný, je povinný bez zbytočného odkladu, 

najneskôr do 90 dní od doručenia protestu prokurátora, všeobecne záväzný právny predpis 

zrušiť alebo ho podľa povahy veci nahradiť všeobecne záväzným právnym predpisom, ktorý 

bude v súlade so zákonom, prípadne aj s ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi. 

O vyhovení protestu a zrušení alebo zmene všeobecne záväzného právneho predpisu alebo o 

nevyhovení protestu upovedomí orgán verejnej správy prokurátora v lehote podľa prvej vety. 

Z uvedeného dôvodu prokurátor upozornil mesto, že v obdobných veciach je nutné, aby v 

budúcnosti bol mestským zastupiteľstvom prerokovaný protest prokurátora, ktorý bol podaný 

proti všeobecne záväznému nariadeniu mesta, a v súlade so zákonom č. 153/2001 Z. z. o 

prokuratúre v znení neskorších predpisov v rámci programu zasadnutia mestského 

zastupiteľstva aj bolo o proteste prokurátora vo formálno-právnom zmysle mestským 

zastupiteľstvom mesta rozhodnuté vyhovením prípadne nevyhovením protestu prokurátora. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 
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Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

Hlasovanie poslancov: za:    9  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pecho, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 19 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá prerokovalo na svojom 14. zasadnutí dňa 29. 02. 2024 

upozornenie prokurátora Okresnej prokuratúry Nové Mesto nad Váhom, sp. zn. Pd 

155/23/3304-8 z dňa 30. 01. 2024, týkajúce sa upozornenia na zákonný postup pri 

vybavovaní protestov prokurátora podľa § 27 ods. 3 zákona č. 153/2011 Z. z. o 

prokuratúre, a túto svoju zákonnú povinnosť naznačeného postupu v konaní o proteste 

prokurátora v upozornení 
 

berie na vedomie 
 

nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov podľa ustanovenia § 12 ods. 7 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

14. Návrh na navýšenie finančného limitu rozpočtových opatrení v kompetencii 

primátora mesta na I. polrok 2024 v zmysle Zásad hospodárenia s majetkom mesta 

Stará Turá 

 

Informáciu podal Jakub Martin Adamkovič zástupca primátora mesta. Zásady hospodárenia s 

majetkom mesta Stará Turá v ustanovení § 2 ods. 3 stanovia, že primátor mesta môže na účely 

ustanovenia § 14 ods. 2 písm. a) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len „zákon o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy”) schvaľovať a vykonať rozpočtové opatrenia v jednotlivom 

polroku rozpočtového roka najviac v súhrnnej výške 25.000,- EUR, bez ohľadu na to, koľko 

rozpočtových opatrení vykoná. V prípade oprávnených dôvodov, môže mestské zastupiteľstvo 

na návrh primátora mesta uznesením schváleným nadpolovičnou väčšinou prítomných 

poslancov, jednorazovo v danom polroku rozpočtového roka zvýšiť súhrnný limit rozpočtových 

opatrení stanovený v odsekoch 3 a 4.  

Primátor mesta schválil rozpočtové opatrenia, prostriedky ktorých boli presunuté na investičný 

projekt zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy základnej školy. Tieto rozpočtové 

opatrenia nezniesli odklad, nakoľko bolo nutné podať objednávku na dopracovanie projektovej 

dokumentácie a včasné podanie žiadosti na zapojenie sa do zverejnenej výzvy. Keďže bol 

takmer vyčerpaný finančný limit rozpočtových opatrení na daný polrok rozpočtového roka, na 

návrh primátora mesta predkladáme návrh uznesenia na navýšenie finančného limitu 

rozpočtových opatrení v kompetencii primátora mesta o 20.000,- EUR, aby bola zachovaná 

operatívnosť v rozhodovaní o rozpočte v prípade potreby v tomto polroku. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 
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Hlasovanie poslancov: za:    3  ( Adamkovič, Gondár, Pecho ) 

proti:    1  ( Pilátová )    

     zdržal sa :   5  ( Bunčiak, Durcová, Kulíšková, 

                Lukáčová, Medňanský ) 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 20 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá prerokovalo na svojom 14. zasadnutí dňa 29. 02. 2024 

návrh na zvýšenie finančného limitu rozpočtových opatrení v kompetencií primátora 

mesta podľa § 2 ods. 3 Zásad hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá, a týmto 

navýšenie rozpočtových opatrení v kompetencii primátora mesta o 20.000,- EUR na I. 

polrok 2024 
 

neschvaľuje 
 

nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov podľa ustanovení § 2 ods. 5 Zásad 

hospodárenia s majetkom mesta Stará Turá a § 12 ods. 7 zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

 

Z rokovacej miestnosti odišiel poslanec Ing. Peter Pecho o 15:25 hod.. 

 

15. Zmena v komisii MsZ mesta Stará Turá 

 

Informáciu podala Bc. Andrey Kulíšková členka a predsedníčka Komisie pre školstvo a kultúru 

pri MsZ mesta Stará Turá. Na základe jej návrhu zo dňa 26.02.2024, navrhuje zvoliť za členku 

Komisie pre školstvo a kultúru pri MsZ mesta Stará Turá Mgr. Andreu Majtánovú. Počet členov 

komisie 9 sa nemení. Mgr. Andrea Majtánová bola oslovená, aby sa stala členkou komisie 

z toho dôvodu, že zastupuje základnú školu v oblasti školstva a kultúry, je aktívna v oblasti 

kultúrnej činnosti, je členkou divadla a prisľúbila, že sa stane členkou komisie. 

 

Poslanci nemali, žiadne otázky, pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia, tak ako je uvedený v písomnom materiáli. 

 

 

Hlasovanie poslancov: za:    8  ( Adamkovič, Bunčiak, Durcová, 

        Gondár, Kulíšková, Lukáčová, 

        Medňanský, Pilátová  )  

proti:    0    

     zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 21 – 14/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá volí do funkcie členky Komisie pre školstvo a kultúru 

pri MsZ mesta Stará Turá Mgr. Andreu Majtánovú od 15.03.2024. 

 

Do rokovacej miestnosti sa vrátil poslanec Ing. Peter Pecho o 15:25 hod.. 
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16. Rôzne 

 

16.1. Vyhodnotenie plnenia  Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2023 

 

Informácie podala Mgr. Petra Pilátová referentka sociálnych služieb MsÚ. V zmysle § 80 ods. 

a), b) zákona č. 448/2008 Z. z. o sociálnych službách má obec povinnosť vypracúvať a 

schvaľovať komunitný plán sociálnych služieb (ďalej len „KPSS“) ako hlavný nástroj na 

podporu rozvoja a financovania sociálnych služieb. Prostredníctvom KPSS sa zvýrazňuje 

zodpovednosť samospráv za uspokojovanie potrieb občanov v sociálnej oblasti. Obec utvára 

podmienky na podporu komunitného rozvoja v oblasti poskytovania sociálnych služieb na 

komunitnú prácu za účelom predchádzania vzniku alebo predchádzania zhoršenia 

nepriaznivých sociálnych situácií a riešenia miestnych sociálnych problémov. Po skončení 

platnosti prvého KPSS bol uznesením MsZ č. 21-XXVIII/2021 zo dňa 09.12.2021 schválený 

nový KPSS na roky 2022 – 2030, ktorý reflektuje na aktuálnu situáciu, ponuku a dopyt v oblasti 

sociálnych služieb. Komunitný plán je materiál otvorený, ktorý je možné pravidelne 

aktualizovať. Periodicita aktualizácie nie je striktne daná zákonom ani iným predpisom, preto 

sa bude realizovať vždy, keď vznikne potreba zo strany poskytovateľa alebo prijímateľa 

sociálnej služby alebo dôjde k zmene legislatívy, ktorá by mala vplyv na realizáciu 

komunitného plánu. 

Plnenie jednotlivých cieľov a opatrení stanovených v komunitnom pláne vyhodnocuje 

jedenkrát ročne oddelenie spoločenských služieb MsÚ v spolupráci s Komisiou pre sociálne 

veci a bývanie pri MsZ, poskytovateľmi sociálnych služieb, príslušnými oddeleniami MsÚ a 

ďalšími zainteresovanými organizáciami. Z dôvodu uceleného pohľadu na jednotlivé ciele a 

opatrenia stanovené v komunitnom pláne je uvedené plnenie všetkých cieľov, teda aj tých ktoré 

boli splnené už pri predchádzajúcich vyhodnoteniach, tak ako boli prijaté v komunitnom pláne. 

 

Vypracovaný KPSS identifikuje prioritné cieľové skupiny, ktorými sú:  

1. Spoločné ciele a opatrenia  

2. Seniori a osoby so zdravotným postihnutím 

3. Rodiny s deťmi a mládež 

4. Občania v ťažkých životných situáciách 

 

Primátor mesta sa poďakoval Mgr. Petre Pilátovej a Mgr. Ivone Martinkovej referentkám  

sociálnych služieb MsÚ v spolupráci s Ing. Jaroslavou Antalovou prednostkou MsÚ za 

vykonanú prácu. Ich práca je dôkazom, že na MsÚ sú šikovný ľudia a sú silným pilierom 

z hľadiska sociálnych služieb.  

 

 16.2. Nákup zberového vozidla pre zber komunálneho odpadu 

 

Informáciu  podal   Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá. 

 

Stávajúci stav. 

 
m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá aktuálne disponuje tromi zvozovými 
automobilmi: 
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Zoznam zvozových vozidiel komunálneho 

odpadu 

výdavky na údržbu a opravy (€) 

Druh vozidla - 
techniky 

Typ EČV 
rok 

výroby 
Najazdené 

(km) 
r. 2021 r. 2022 r. 2023 spolu od r. 

2019 

Nákladné vozidlo MAN/FAUN 
Rotopress 

MAN 
TGM 

NM- 
663CM 

2015 
 

67 450 
 

1 861 
 

562 
 

2 053 
 

9 431 

Nákladné vozidlo MAN/FAUN 
Rotopress 

MAN TGA 
26.320 

NM- 
488CK 

2007 
 

263 810 
 

15 229 
 

17 243 
 

24 233 
 

82 825 

Nákladné MAN/FAUN Linear 
Press 

MAN 
22S 

NM- 
788BM 

2008 
 

275 324 
 

20 072 
 

17 869 
 

2 157 
 

64 227 

 
Vzhľadom  na  vek  jednotlivých  vozidiel  je nutné  konštatovať, že tieto sú už morálne a 

technologicky zastaralé, nehovoriac o ich poruchovosti, resp. prevádzkových nákladoch – 

ekonomike ich prevádzky. 

Ako vidieť z hore uvedenej tabuľky, ale aj z čoraz väčšej poruchovosti je potrebné vymeniť 

aspoň jedno z vozidiel.  Jedná sa o MAN/FAUN Rotopress EČV: NM 488 CK. 

Za posledné dva mesiace (December 2023, Január 2024 ) bolo toto vozidlo mimo prevádzky 

cca 5 týždňov. Príčiny boli ako poruchy nadstavby ( Nákladný priestor na odpad – rotačný 

bubon), tak aj poruchy podvozku, resp. motora. Aktuálny stav elektrických rozvodov a 

riadiacich jednotiek zapríčiňuje nepredpokladateľné poruchy resp. nefunkčnosť stroja. Z toho 

vyplývajú organizačné problémy a neschopnosť technických služieb plniť si povinnosti v 

oblasti zvážania odpadu z mesta. Posledné dva týždne sa muselo pristúpiť k reorganizácii 

zvozov (poobedné zmeny) a tiež k prenájmu zvozového vozidla. 

Predmetné vozidlo sa navrhuje zakúpiť z prostriedkov, ktoré mesto získalo ako príspevok z 

Envirofondu. Tieto boli  resp. sú alokované na účte mesta za účelom prípadného financovania 

rekonštrukcie kompostárne ako „náhrada za financovanie z eurofondov“. Podané žiadosti o 

NFP v minulých rokoch neboli schválené. 

Aktuálna hodnota príspevku, z evirofondu za BIO odpad na účte mesta je  cca 345 500 €. 

Prepokladaná cena zberového vozidla na základe ponuky od fy REDOX je cca 270 000 € ( s 

DPH).  Zostatok po prípadnom obstaraní vozidla by bol cca 75 000 €. 

Tento zostatok by zatiaľ zostal alokovaný na účte mesta na prípadnú spoluúčasť mesta pri 

prípadnej realizácii projektu Rekonštrukcie kompostárne ( predpoklad vyhlásenia novej výzvy 

na rekonštrukciu kompostárne je 2. polrok 2024), pričom očakávame ďalšie navýšenie o 

príspevok z envirofondu za rok 2023. 

Tento sa za posledné dva roky predstavuje cca 35 000 rok. 

Ďalšia možnosť financovania by bola z Environmentálneho úveru. Bola podaná žiadosť, či by 

bolo možné využiť úver na nákup áut, no odpoveď zatiaľ neprišla. Dnes Mgr. Jana Potfajová 

vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ volala na Envirofond a je prvá informáciu, že by 

to snáď mohlo byť financované z neho financované. Limitované je to dobou splácania na 5 – 8 

rokov a úrok je 0,1 %. Zvažuje sa aj nad tým, že by sa potom kúpili dve vozidlá s tým, že 

potenciálny dodávateľ by pri ich kúpe dal zľavu 15 – 20 tisíc €.  Je to všetko na dohode 

s mestom. V súčasnej dobe prebieha verejné obstarávanie.   

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že podporuje kúpu či už jedného, alebo dvoch 

vozidiel, lebo náklady na údržbu a opravy sú vysoké. 

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá dodal, že doteraz 

pokiaľ má správne informácie boli všetky autá, ktoré boli doteraz kúpené, tak boli financované 
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buď z nejakých eurofondov alebo nejakých podobných peňazí a  mesto neinvestovalo z 

vlastných zdrojov, možno iba spoluúčasť. Doplnil, že možno by stálo za to sa zamyslieť nad 

vytvorením fondu, pre m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá,   lebo nemá vozidlá len v 

oblasti zvozu komunálneho odpadu, ale má  vozidlá na zimnú údržbu i na letnú údržbu. 

 

 16.3. Schválené projekty o NFP 

 

Informáciu podala Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ. Mesto 

Stará Turá v decembri 2023 podalo žiadosť o nenávratný finančný príspevok na projekt 

Podpora cestovného ruchu v Starej Turej a na projekt Solárne cykloodpočívadlo. Dňa 5.3.2024 

boli doručené k daným projektom rozhodnutia o schválení. Projekt Podpora cestovného ruchu 

v celkovej sume 30 168,46 € zahŕňa kúpu stojanov na bicykle, informačnú tabuľu – stromoradie 

a informačnú tabuľu- elektronickú na námestie. Nenávratný finančný príspevok tvorí sumu 28 

660,04 €, financovanie zo strany mesta je vo výške 1 508,42 €. 

Projekt Solárne cyklodopočívadlo v celkovej sume 45 529,56 € spočíva vo vybudovaní 

odpočívadla so solárnou cyklonabíjačkou, kamerou  a plným príslušenstvom v lokalite na 

Prídolí. Nenávratný finančný príspevok tvorí sumu 43 253,08 €, financovanie zo strany mesta 

je vo výške 2 276,48 €. 

Obidva projekty sú v sume spoluúčasti mesta 3 784,90 €  pričom celková suma projektov je 

73 421,54 €. Harmonogram je robený tak, že začiatok realizácie je v siedmom mesiaci tohto 

roka a ukončenie prvom mesiaci v roku 2025 z dôvodu, že pre tento rok neboli na to peniaze. 

Kroky budú v podstate podpísanie zmluvy, verejné obstarávanie a fyzická realizácia. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, že ak tomu dobre rozumel, že keď tento rok nie sú 

na to peniaze, tak sa to presunulo na budúci rok. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že o tom 

projekte sa hovorilo ešte minulý rok, keď sa robil rozpočet o tom, že je podaný a peniaze naň 

boli v podstate dané preč i na všetky pro investičné projekty. Samozrejme môže sa to ukončiť 

aj skôr, aj v roku 2024. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že poslanci žiadali, aby bola debata o projektoch. 

Dodal, že ak debata bude a bude tam zhoda, tak je tam priestor na uvoľnenie finančných 

prostriedkov aj tento rok. Spýtal sa, kto má iniciovať toto stretnutie,  aby sa dal na papier 

zoznam projektov, aby sa zhodnotili na tom, ktoré sú strategické. 

Primátor mesta sa spýtal, či tá debata neprebehla.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že materiál 

bol prerokovaný na komisii predtým,  ako bol schvaľovaný rozpočet. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že si to pamätá, bolo to na komisii, kde sa išlo 

rokovať o rozpočte a bolo to zaradené ako prvý bod programu a nikto nebol na to pripravený, 

lebo všetci tam boli nachystaní na rozpočet a neboli tam ani všetci poslanci.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že všetci 

poslanci dostali projektovú dokumentáciu skôr, ako sa o nej bavili, pretože bola dorobená pár 

dní predtým, ako bola deadline. Najprv poslala prvú a keď bola dorobená druhá, takisto ju  

poslala a obidve ich majú všetci poslanci. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či sa teraz bavíme o obidvoch projektoch. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že áno. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, že ak tomu dobre rozumie, tak spoluúčasť 3 784,90 

€  nie je zahrnutá v rozpočte.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že nie, lebo 

sa z rozpočtu vyhodili všetky investičné projekty.  

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že všetko čo tu zaznelo nejakým spôsobom odprezentované 

boli teda projektové dokumentácie. Myslím že minimálne 9 zo všetkých poslancov už o 
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zozname priorít vedia o tom, že existuje niečo definitívne a je uzavretý. To, že si dáme pracovné 

stretnutia s MsÚ väčšina z MsÚ,  ktorá má o tom nejako rozhodovať vie a je to v horizonte 

týždňov. Iba poslanci, ktorí boli chorí, ten zoznam nevideli. Všetci ostatní majú za sebou 

niekoľko hodinové sedenia a dúfa, že si všetci k tomu sadnú,  dohodnú sa a uzavrie sa to. 

Primátor mesta povedal, že vnímame nejaký ranking, nejakých aktivít vrátane takýchto 

podobných a pokiaľ vie, tak toto niekedy započalo koncom minulého roka. To znamená o 

rankingu aktivít v podstate ešte možno bolo diskutované, ale nebol na svete. To znamená,  že 

niečo, čo tu vzniklo na MAS a to zo dňa na deň a buď  teraz zoberieme 73 421,54 € pri tejto 

spoluúčasti 3 784,90 €, alebo nie.  Dodal, že poslanci tlačia kolegov na MsÚ do neprimeraných 

lehôt v zmysle robenia pod enormným časovým a iným tlakom, čo sa dá možnosť ustáť, ale nie 

je to komfortná zóna, pretože to nie je tu jedna výzva, ale je ich rozpracovaných viacej. Ak to 

poslanci robiť nechcú, tak nech to povedia.  Dodal, že má pocit,  že je tu také pnutie pri týchto 

výzvach.  Kolegyňa dokumentovala, že v nejakom režime poslancom boli poskytnuté podľa 

neho dostatočné podklady na to, aby poslanci povedali, že či áno alebo nie. A teraz sa ideme 

znova baviť o tom, že to poslanci nevideli.  No videli podklady na komisii a či to bolo zaradené 

alebo nie do programu rokovania, to už nerieši. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár zareagoval a povedal, že práve pri tomto hlasovaní pred 

Vianocami bol za to, aby sa tieto rozbehnuté projekty odhlasovali, aj keď niektorí poslanci boli 

proti. No keď teraz mesto potrebujete 3 784,90 €, tak by bolo dobré nájsť nejaký komunikačný 

kanál medzi poslancami,  aby sa to zrealizovalo.  

Primátor mesta povedal, že ho chápe, ale to riešenie tu padlo. Na decembrovom zasadnutí MsZ 

bola dohoda, že sa stiahnu všetky peniaze z investičných akcií, dajú  sa do rezervného fondu  a 

potom sa bude baviť o ich prinavrátení naspäť. Dodal, že to rešpektuje, ale ak by s týmto spolu 

financovaním mal byť problém i tento rok, tak sa môže ten časový horizont natiahnuť  januára 

2025.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ informovala, že včera 

poobede prišlo oznámenie o schválení projektov, tak využila túto situáciu, keďže sa hovorí 

o komunikácii,  že to poslancom oznámi a ešte ráno urobila k tomu prezentáciu. 

Primátor mesta doplnil ešte jednu zásadnú vec a to, že ktorá má dosť veľký dopad, lebo kritériá 

projektu spadajú pod cestovný ruch a my si povieme, že my to teraz nejdeme riešiť  tento 

cestovný ruch preto, že to nie je  zaujímavá výzva a nie je to aj naša potreba, tak tie peniaze 

venujeme iným obciam a myslím si, že toto mesto si zaslúžiť v podstate aj nejaké státie na 

bicykle, aj nejakú informačnú tabuľu a aj možno niečo iné. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ povedala, že občania volajú 

po tom, že potrebujú cyklostojany pred úradom, za úradom, tak to mesto nekupovalo zo svojho, 

ale jednoducho to zabalilo do tohto projektu. Takisto pri Dome kultúry Javorina. Bol zámer to 

dať i pred školu, len tam to nebolo oprávnené, tak sa vybralo miesto pri detskom dopravnom 

ihrisku.   

 

 16.4. Žiadosť o NFP Zlepšenie energetickej hospodárnosti ZŠ Hurbanova ul. 

 

Informáciu podala Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ. Výzva 

na predkladanie žiadostí o nenávratný finančný príspevok bola postavená tak, že mesto muselo 

prepracovať súčasnú projektovú dokumentáciu s názvom Zlepšenie energetickej hospodárnosti 

ZŠ Hurbanova ul. Stará Turá. Bolo potrebné dopracovať podmienky debarierizácie, 

aktualizovať elektroinštaláciu podľa súčasných noriem a aktualizovať fyzické zmeny, ktoré 

prebehli v samotnej škole. Kvôli nastaveným podmienkam výzvy bolo potrebné dať 

vypracovať energetický certifikát súčasného stavu budovy, nové energetické hodnotenie 

a taktiež projektovú dokumentáciu na obnoviteľný zdroj energie, v toto prípade na fotovoltiku. 

Na základe takto vypracovaného energetického certifikátu bolo až možné vypočítať celkové 
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oprávnené výdavky, ktoré v tomto prípade vyšli na sumu 2 074 461,42 €, ale suma celkového 

projektu je 2 919 482,59 €. Mesto navrhuje spolufinancovanie riešiť cez Environmentálny úver 

s úrokom 0,1% na dobu 20 rokov. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, že ak sa to podarí a schvália nám žiadosť, aký je 

tam časový horizont medzi tým, že to schvália a má sa rozhodnúť, že ideme do toho. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že volala na 

Envirofond, vysvetlila im, s akým projektom by sa mesto chcelo zapojiť a povedali jej, že 99% 

takýchto projektov podporili a je tam lehota 20 dní, aby projekt schválili.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že po vyhodnotení výzvy sa bude musieť rýchlo 

rozhodnúť, či sa do takejto výzvy mesto zapojí. Ak teda dobre počíta tak, splátka úveru bude 

nižšia, ako spotrebovaná energia, tak sa to oplatí. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že podľa 

informácií -  nákup cien v roku 2023, ktoré jej poskytla pani riaditeľka základnej školy Mgr. 

Jana Koštialová, tak áno. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že by sa chcel vyjadriť k danej úspore a to, že ak rátame 

ceny za nákup energií v roku 2023, kedy boli najvyššie, cena plynu v roku 2023 bola 150 € 

a teraz je  37 €, tak by bolo potrebné urobiť nové prepočty. Skonštatoval, že niekoľko krát sedel 

na  stretnutí ohľadom tohto projektu, ale uniká mu jedna vec a to, že pôvodný projekt bol 

ocenený na 2 000 000 € a bola v tom aj výmena okien, no tie sa na škole už dávno vymenili. 

Ak by sa odrátala ich výmena napríklad v hodnote 500 000 €, tak tá suma projektu by klesla na 

1 500 000 €. Po spresnení projektu a pridaní pár vecí, tak sme sa dostali na sumu 3 000 000 €. 

Podľa neho bol pôvodný projekt zle rozpočtovaný. Je tam síce malý časový sklz, ale tu ide 

o veľkom rozdiele. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že to nebolo 

preto, že bol zle rozpočtovaný, ale bolo to o tom,  že keď sa rozpočtoval boli isté normy 

elektroinštalácií a iných vecí.  Vysvetľovala to  projektantka, keď bol míting. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že to sa týkalo svetiel. Teraz ale ide o navýšenie projektu 

o 1 500 000 €.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že 

projektanti prerábali celé osvetlenie v celej škole,  všetky káble dávali podľa nových noriem a 

takisto sa  dali do projektovej dokumentácie toalety, podlahy, sanita a debarilizácia, ktorá v tej 

prvej projektovej dokumentácii pôvodne vôbec nebola zahrnutá. Podmienkou výzvy bola 

debariérizácia,  tak sa to do nej dalo, aby sa mesto do výzvy mohlo zapojiť. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal,  že nech si to mesto skontroluje, lebo podľa neho je to 

extrém, ako prišlo k 100 %  nárastu. 

Primátor mesta povedal, že základná škola je jedna z dvoch mestských budov, ktorá nie je 

celkovo rekonštruovaná. Vďaka  pani riaditeľke  Mgr. Jane Koštialovej došlo cez jej úsilie ku 

kumulovaniu pomerne významných finančných čiastok a vnútro školy sa urobilo do veľmi 

solídnej úrovne. Na škole chýba vonkajší plášť a z toho plynúce všetky tie aspekty, to znamená 

úspora energie a tak ďalej. Hovorí sa o sume, ktorá je rádovo v miliónoch. Pokiaľ sa 

nezaujmeme pragmatický postoj, tak sa škola bude rekonštruovať rádovo v ďalších rokoch a 

pri situácii finančnej, aká je,  nevie, či je tam šanca, pohnúť sa nejakým zásadnejším spôsobom 

z hľadiska rekonštrukcie tejto školy. Navrhol riešenie,  aby sa zavolali projektanti, dohodne sa  

pracovné stretnutie s poslancami a nech, títo ľudia, ktorí boli pri konštruovaní nového rozpočtu  

odpovedia na všetky otázky poslancov. Podľa neho to bude najkorektnejší a najobjektívnejší 

spôsob. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, že kedy sa termínovo očakáva vyhodnotenie 

výzvy. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja MsÚ mu odpovedala, že nevie, 

lebo tam bolo extrémne veľa záujemcov. 
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Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa pýta preto, aby sa vedelo, kedy to stretnutie 

treba volať. 

Primátor mesta  povedal, že to závisí aj od druhej strany, ale samozrejme treba to stretnutie 

zorganizovať.  

Mgr. Jana Koštialová riaditeľka základnej  školy poprosila poslancov, aby porozmýšľali nad 

školou a zamysleli sa nad tým. Povedala, že nech sa idú poslanci pozrieť do okolia ako Nové 

Mesto nad Váhom, Myjava o rôzne okolité obce,  aby videli,  že všetky školy sú 

zrekonštruované a Stará Turá zatiaľ nie.  Dodala, že  je pravda že je zrekonštruovaná  

pavilónová škola na Komenského ul., ale to gro  školy je na Hurbanovej ul.. Je 13 rokov 

riaditeľka a každý rok vidí, ako ceny idú hore a narába s tými číslami a vie ako sa zvyšujú ceny, 

čo sa týka zateplenia a podobných vecí. Tá cena ako hovorila aj projektová manažérka je naozaj 

navýšená veľmi, že nás to všetkých  prekvapilo. Možno by bolo dobré a vhodné,  aby prišli 

projektanti z Trenčína, ktorí robili ten projekt,  aby to poslancom vysvetlili. No predovšetkým 

by mali  poslanci  myslieť na svoje deti, na svoje vnúčatá, aby škola bola školou takou, akú si 

zaslúži toto storočie.   

 

17. Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa ho občania pýtajú, že ako to je s prechodmi 

na ceste, ktorú robil TSK, či tam budú, alebo nebudú. 

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá mu odpovedal, kedže 

sa rekonštrukcia cesty skončila až v decembri, kedy nebol vhodný čas už na realizáciu  

horizontálneho dopravného značenia, tak sa to presunulo na marec. Podľa informácií od 

spoločnosti COLAS Slovakia, a. s., ktorá bola dodávateľ týchto prác, tak by sa to malo 

zrealizovať v druhej polovici marca. Dodal, že bude treba riešiť aj nasvietenie prechodov a  

bude treba dať vypracovať projekty, lebo sa zmenila vyhláška, respektíve normy Európskej 

únie o výstražnom označení prechodov pre chodcov. Čo bolo doteraz to výstražné značenie - 

blikajúce svetlá, tak tie sú údajne už mimo normu, musia sa zrušiť a mali by sa  prechody 

nasvietiť. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa má ďalšiu otázku od občanov. V súčasnej 

dobe  prebieha jarný rez stromov a občania majú pocit, že ten rez je dosť radikálny. 

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá mu odpovedal, že 

všetky tieto rezy sa vykonávajú v súlade s povoleniami MsÚ odborom životného prostredia. 

Zrezávajú sa suché konáre,  ktoré ohrozujú bezpečnosť,  alebo sa orezávajú z titulu toho, lebo 

inej skupine občanov zavádzajú tie stromy, lebo ich berú svetlo z domácnosti.   

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že má ďalšiu otázku od občanov, ktorá sa týka 

incidentu so psami v Topoleckej. Spýtal sa, či sa to vyšetrovalo a či je výsledok z neho.  

Primátor mesta mu odpovedal, že to rieši štátna polícia, lebo to bol asi trestný čin. Výstup z toho 

mesto nemá, ale vie zistiť, čo sa tam deje, ak by to bolo potrebné pre ukľudnenie situácie. 

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že sa chce spýtať na to čo súvisí s tým, čo hovoril pán 

Mgr.  Dušan Redaj, zástupca náčelníka MsP, že MsP dáva pokuty za parkovanie na chodníku. 

Informovala, že sú ulice, kde nie je možné parkovať na ceste,  lebo tým pádom by boli 

neprejazdné,  že či sa to bude nejak riešiť,  alebo v akom je to stave.  

Primátor mesta sa spýtal, o aké ulice sa jedná.  

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že ide o ulice na Kórei,  alebo na  Kozmonautovej ulici. 

Keď sa tam postavia autá na cestu tak, sú tie cesty neprejazdné. 

Primátor mesta povedal, že je mu ťažko na to odpovedať, lebo to sú skôr otázky na pána Mgr.  

Dušana Redaja zástupcu náčelníka MsP. 

Zástupca primátora mesta jej odpovedal, že čo sa týka státia na týchto uliciach,  tak platí zákaz 

státia na chodníkoch a zároveň zákon 8/2009 Z. z. v znení neskorších predpisov – Zákon 
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o cestnej premávke na cestných komunikáciách hovorí,  ako je možné zastaviť na obojsmerných 

cestách.  Pokiaľ nie je dodržaný ten jazdný pruh, tak je to rovnako priestupkom, ako keby to 

auto stálo na chodníku. Pokiaľ je nejaký problém, čo sa týka státia vozidiel, tak vždy je možnosť 

kontaktovať  napríklad MsP,  ktorá by to prípadne ako priestupok mohla riešiť.  

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, aby sa nehnevali, ale ako že, keď tam jedno auto stojí na 

chodníku a už to je problém, tak keby malo stáť iba na ceste, tak to je také riešenie, že. 

Primátor mesta povedal, že keby tam išla matka s kočíkom, tak čo.  

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že keď si zoberieme napríklad Kozmonautovu ulicu, tak 

tam  nikto nechodí po chodníku. 

Primátor mesta povedal, že on býva na ul. 8. apríla, má rodinný dom, ktorý je koncipovaný tak,  

že má priestor na zaparkovanie auta vo dvore. Spýtal sa poslankyne, ktorý dom nemá na 

Kozmonautovej ulici priestor na zaparkovanie auta vo dvore. 

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že nehovorí o obývajúcich, ale keď príde návšteva. 

Primátor mesta jej povedal, že keď mu príde návšteva, tak ju musím dať hore na stanicu,  alebo 

do inej garáže, lebo na ul. 8. apríla sa nemôže stáť. Dodal, že tak ako povedal kolega,  že ten 

zákon nevyšiel z dielne mesta, ale z NR SR. Je pravda áno, že sa to dá obísť, ale potom si dajme 

do rozpočtu peniaze na dopravné značky, že na danom chodníku sa stáť môže. Je to otázka 

financií. 

Zástupca primátora mesta doplnil, že je to otázka celkom zásadných financií. Už dávnejšie 

mesto riešilo, čo sa týkalo koncepcie dopravy.  To nie sú iba značky,  ktoré sú relatívne drahé, 

ale sú to zároveň projekty, organizácie dopravy, ktoré neschvaľuje mesto, ale Okresný 

dopravný inšpektorát v Novom Meste nad Váhom, ktorý sa k tomu musí vyjadriť. Ďalej nie na 

všetky cesty je možné povoliť,  či už státie na chodníku,  alebo státie  na ceste, pokiaľ tam 

nezostáva dostatočný priestor a toto vyhodnocuje dopravný inžinier Okresného dopravného 

inšpektorátu v Novom Meste nad Váhom. Mesto riešilo  projekt koncepcie dopravy,  bohužiaľ 

nemá finančné prostriedky na to, aby sa to dalo komplexne riešiť v celom meste. Budú sa hľadať 

ďalšie riešenia v budúcnosti, ale momentálne osádzať značky iba preto, aby sa dalo niekde 

parkovať,  tento systém mesto neriešilo. 

Primátor mesta dodal, že nenavodzujme dojem,  že MsP chodí cielene pokutovať . Informoval, 

že má výkazy, v ktorých sú mnohokrát riešené tieto prístupy dohovorom. Pokuty sa najčastejšie 

dávajú pri poliklinike, alebo v center mesta. 

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že chcela iba vedieť to riešenie, že keď tam človek bude  

stáť,  že aká je šanca, že tú pokutu dostane. 

Primátor mesta dodal, že by mal byť jeden meter na pokuty a možno aj ten občan,  alebo ten 

šofér by si mal uvedomiť,  že asi by nemal dávať šancu, alebo nejaký dôvod na to, aby bol  

pokutovaný. 

Zástupca primátora mesta doplnil, že nám neprislúcha nejako komentovať, mieru tolerancie 

páchanie prístupkov v tomto meste, ale zároveň si myslím,  že naša MsP sa  zameriava primárne 

na tie miesta, kde by mohol dôjsť k ohrozeniu, ako sú napríklad výjazdy sanitiek pri poliklinike, 

alebo potom ako sú frekventované miesta,  kde tie autá naozaj môžu zavadzať, či už pri vstupe  

do budov,  alebo na chodníkoch. Okrajové časti sú samozrejme tým,  že je tam väčší 

manipulačný priestor a nemôžu tak ohroziť  bezpečnosť premávky, alebo tých chodcov,  tak je 

to možno tolerovanejšie. 

RNDr. Marianna Lukáčová povedala, že  presne toto si chcela vydiskutovať. Spýtala sa, čo 

mesto robí s pribúdaním holubov. 

Zástupca primátora mesta jej odpovedal, že mesto to nerieši, lebo to nie je v jeho kompetencii.  

Počul a videl príspevky o spôsobe zákazu prikrmovania voľne žijúcich zvierat, či mačiek, alebo 

holubov.  Na kontrolu zvierat,  ktoré voľne žijú, mesto nemá žiadne legislatívne nástroje na ňu. 

Vie, že niektorého mestá to riešili nejakou formou všeobecne záväzných nariadení,  ktorými 

zakazovali prikrmovanie a podobne. Existuje nález ústavného súd,  ktorý konštatoval,  že mestá 
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takéto oprávnenie nemajú. Je to  teda na správcoch bytových domov alebo teda vlastníkoch 

domov.  

Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková sa spýtala Petra  Moravčíka  riaditeľa   m. p. o.  

TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá na osvetlenia chodníka od kruhového objazdu smerom ku 

Kocke. Sú tam na podlahe na zemi na chodníku svetlá a myslí si, že to je skôr mínusu, ako 

plusu, pretože sú ostré, že aj keď tam zaparkujete auto,  alebo keď prechádzate, tak musíte 

dávať dobrý pozor.  

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá jej odpovedal, že stlmiť 

sa to nedá. Sú občania, ktorým to vadí a potom zase niekto hovorí, že to chýba a nevie komu 

má vyhovieť.  

Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková mu odpovedala, že tade chodí každý deň a jej to vadí 

a počula to aj od iných.  

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá jej odpovedal, že sa to 

dá vypnúť. 

Primátor mesta sa spýtal, či je tam iná alternatíva osvetlenia.   

Peter  Moravčík  riaditeľ   m. p. o.  TECHNICKÉ SLUŽBY  Stará  Turá mu odpovedal, že je 

tam normálne osvetlenie. Niekomu vadí to, že sú tam stromy a že sa tam to svetlo nedostáva. 

Navrhol, to spraviť tak, že bude svietiť každé druhé svetlo. 

Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková s tým súhlasila. Spýtala sa Mgr. Miroslava Krča, referenta 

oddelenia spoločenských služieb MsÚ, ako je to s označením východu zo Starej Turej.  

Mgr. Miroslav Krč, referent oddelenia spoločenských služieb MsÚ jej odpovedal,  že 

momentálne to nie je v jeho kompetencii. Má informáciu,  že sú tie projekty podané na správe 

ciest a momentálne prebieha výberové konanie na značky. Zo strany mesta je všetko splnené. 

Takže nevie v akej dohľadnej dobe to bude riešené.  

Poslankyňa Bc. Andrea Kulíšková sa poďakovala.  

Mgr. Jana Koštialova riaditeľka ZŠ sa poďakovala sociálnemu oddeleniu v Starej Turej za 

promptné riešenie závažných situácií a absencie výchovných zložiek v rodinách. Poďakovala 

v mene svojom, ale aj v mene kolegov  za riešenie situácie rodine, ktorú škola mala a to Mgr. 

Ivone Martinkovej,  ktorá je fundovaná, je skvelá žena, ktorá rozumie svojmu oboru a naozaj, 

už bolo zúfalstvo v nich, keď sa to snažili riešiť cez sociálne oddelenie v Novom Meste nad 

Váhom,  ale nevyriešili tam nič. Poďakovala sa aj Ing. Jaroslave Antalovej prednostke MsÚ.  

Primátor mesta povedal, že je na ne hrdý a je rád, že pracujú na MsÚ a dokazujú, aké sú šikovné 

a inšpiratívne hlavne. 

 

Po vyčerpaní programu ukončil zástupca primátora mesta zasadnutie MsZ o 16:37 hod.. 

Záznam z 14. zasadnutia MsZ je zverejnený na webovej stránke mesta Stará Turá: 

https://www.staratura.sk/item/zaznam-14-zasadnutia-mestskeho-zastupitelstva-stara-tura-dna-

632024/ 

 

Spracovala : Miroslava Bezáková    ........................................ 

           

V Starej Turej, dňa 15.03.2024 

 

Overovateľ zápisnice:  Jakub Martin Adamkovič  .......................................... 

 

Ing. Jaroslava Antalová     .......................................... 

    Prednostka MsÚ 

 

PharmDr. Leopold Barszcz     .......................................... 

     Primátor mesta    
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